
             
 REPUBLIKA HRVATSKA 
VARAŽDINSKA ŽUPANIJA 

GRAD IVANEC 
 

     GRADSKO VIJEĆE 
          
KLASA: 023-05/15-01/05 
URBROJ: 2186/012-02/05-15-2 
 
Ivanec, 23. srpnja  2015. 
 
 

Z A P I S N I K  
od 23. srpnja  2015. godine 

 
sastavljen na 17. sjednici Gradskog vijeća Grada Ivanca održanoj u Gradskoj 

vijećnici, Trg hrvatskih ivanovaca 9b. 

 

Započeto u 19.00 sati. 

 

Zapisnik vodi: Snježana Canjuga. 

 

Nazočni su bili: Edo Rajh, Mladen Canjuga, Franjo Dukarić, Jasenka Friščić, 

Ljubica Friščić, Milena Golubić, Vladimir Lacković, Luka Lančić, Katica Levanić, 

Dragutin Lukavečki, Ivan Sedlar, Goran Slavinec, Tibor Surjak, Nikolina Vlahek 

Canjuga, Mirko Žimbrek.  

 

Izostanak su opravdali: Stjepan Držaić i Dražen Piskač. 

 

Osim vijećnika nazočni su bili: Milorad Batinić – gradonačelnik, Čedomir Bračko i 

Branko Putarek  – zamjenici gradonačelnika, Stanko Rožman, Marina Držaić, 

Maja Darabuš, Stjepan Vincek – Upravni odjeli Grada Ivanca, Lana Labaš – 

Poslovna zona Ivanec d.o.o., Mladen Stanko  – Ivkom d.d. Ivanec, Andreja 

Loparić – VTV Varaždin, Tajana Daraboš – Radio Ivanec d.o.o., Mateja Evačić – 

polaznica stručnog osposobljavanja u Upravnom odjelu za poslove 

gradonačelnika. 

  

Sjednicu vodi Edo Rajh – predsjednik Gradskog vijeća. 
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Predsjednik konstatira da je nazočno 15 vijećnika od ukupno 17 pa će se donositi 

pravovaljane odluke. 

 

Predsjednik Vijeća predlaže za sjednicu dnevni red primljen uz poziv, s obzirom 

da predlagatelj niti nazočni nemaju prijedloga za izmjenom ili dopunom istog. 

 

Svih 15 nazočnih vijećnika glasovalo je „za“ predloženi dnevni red te predsjednik 

konstatira da je jednoglasno, s 15 glasova „za“, usvojen sljedeći 

 

 

D N E V N I    R E D 
 

Aktualni sat 
 

1. Zapisnik s 15. sjednice Gradskog vijeća  održane 12. svibnja 2015. 

godine 
 

2. Zapisnik sa 16. sjednice Gradskog vijeća održane 21. svibnja 2015. 

godine 
 

3. Odluka o izvršenju Proračuna Grada Ivanca za 2014. godinu 
 

4. Izvještaj o izvršenju Akcijskog plana provođenja Strategije razvoja 

Grada Ivanca za razdoblje 2014.-2020. godine za 2014. godinu 
 

5. Izvještaj o korištenju tekuće rezerve za razdoblje 1.01.-30.06.2015. 

godine 
 

6. Izmjene i dopune Financijskog plana Gradske knjižnice i čitaonice 

„Gustav Krklec“ za 2015. godinu 
 

7. Izmjene i dopune Financijskog plana Dječjeg vrtića „Ivančice“ Ivanec 

za 2015. godinu 
 

8. I. Izmjene Programa javnih potreba u kulturi Grada Ivanca za 2015. 

godinu 
 

9.  I. Izmjene Programa javnih potreba u području socijalne skrbi za 

Grad Ivanec u 2015. godini 
 

10.  I. Izmjene Programa javnih potreba u sportu Grada Ivanca za 2015. 

godinu 
 

11. Izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture za 

2015. godinu 
 

12. Izmjene i dopune Programa gradnje objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture za 2015. godinu 
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13.  I. izmjene i dopune Proračuna Grada Ivanca za 2015. godinu i 

projekcije za 2016. i 2017. godinu 
 

14. Odluka o izradi III. izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja 

Grada Ivanca 
 

15. Odluka o izradi III. izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja 

Ivanca 
 

16. Odluka o izradi II. izmjena i dopuna Detaljnog plana uređenja zone 

užeg centra Ivanca 
 

17. Odluka o izradi I. izmjena i dopuna Detaljnog plana uređenja površine 

sportsko-rekreacijske namjene „Jezera“ u Ivancu 
 

18. Odluka o proširenju gradskog groblja u Ivancu 
 

19. Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o plaći i drugim pravima 

gradonačelnika, zamjenika gradonačelnika iz radnog odnosa, te 

zamjenika gradonačelnika koji dužnost obnašaju bez zasnivanja 

radnog odnosa 
 

20.  Odluka o ukidanju svojstva javnog dobra na kčbr. 428/1, k.o. Ivanec 
 

21. Zaključak o rješavanju imovinsko-pravnih odnosa na kčbr. 474/3, 

474/5, 474/7 k.o. Ivanec 

 
 

 
Aktualni sat 

 
Pitanja vijećnika: 

 

1. Goran Slavinec: U kojoj su fazi radovi na uređenju Preradovićeve ulice, 

odnosno spoj Gajeve i obilaznice te kad bi krenuli dalje prema završetku? 

 

2. Milena Golubić: Radi se o državnoj cesti Ivanec – Varaždin, kod 

Ivanečkog Naselja, gdje je vlasnik nekretnine vjerojatno gospodin Krog, 

koji je postavio uz samu državnu cestu velike kamene u dužini nekih 200 

metara i to metar od same ceste. Da li je to u skladu sa svim zakonskim 

propisima? Ja bih molila da se isto provjeri jer ljudi imaju prigovore na to. 

 

3. Katica Levanić: Zamolili su me mještani Kaniže, Gečkovca i Vuglovca da 

pitam kada će se prići izvršenju rekonstrukcije niskonaponske mreže i 

zamijeniti dotrajali stupovi, rekonstrukciji vodovodne mreže, kanalizacije, 

presvući ulice novim asfaltnim slojem,  a najviše gradonačelniče, revolt je 
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vaših sumještana koji vas pitaju, zašto se maćehinski odnosite prema 

mjestu u kojem  stanujete kad znamo da svaki gradonačelnik se potrudi da 

uredi svoje mjesto u kojem stanuje, tim više što znamo da je u Vuglovcu 

kuća narodnog heroja Josipa Kraša, kamo dolaze posjetitelji i turisti. Foto 

Geci također ima gore jedan objekt gdje jako puno ljudi dolazi na 

fotografiranje iz cijele Hrvatske i mislim da nije lijepo da prolaze kroz takvo 

mjesto. Mještani mole da se potrudite da se uredi Vuglovec. 

 

4. Tibor Surjak: Zanima me što je s ovom potencijalnom ekološkom 

katastrofom, izlijevanjem boja u Bednju? Ljudi koji se služe internetom i 

mrežama oni su s tim upoznati, ali me zanima zašto to nije bilo u 

ivanečkim novinama da i ostali vide o čemu se radi? 

 

5. Mladen Canjuga: Kada će započeti gradnja nogostupa kroz Jerovec i 

gradnja nogostupa od Ivanca do Jerovca? 

 

6. Dragutin Lukavečki: Županijska cesta Osečka – Lukavec, Osečka – 

Gačice, jedan dio ceste je presvučen asfaltom od Margečana prema 

Osečkoj i prema Gačicama, a kada slijedi nastavak? 

 

7. Luka Lančić: Imam prijedlog upućen Upravnom odjelu za komunalne 

poslove, a vezan je uz prometnu signalizaciju u Ulici Metoda Hrga u 

Ivancu. Prijedlog je da se na početku ulice postavi prometni znak 

ograničenja brzine na 30 km/h. Naime, to je slijepa ulica, ali je dosta 

prometna, s obzirom da je u toj ulici trgovina građevnim materijalom i 

tvrtka Hranić DDV. Nije ni čak toliki problem taj promet, već brzine koje se 

znaju postizati u toj ulici, a s obzirom da je to slijepa ulica  puno djece se 

igra na toj cesti. Molim da se izvidi mogućnost da se postavi prometni 

znak ograničenja brzine. Svjestan sam da je nemoguće kontrolirati brzinu, 

ali barem da se na taj način proba utjecati na svijest vozača da se bar 

malo smanje brzine kroz navedenu ulicu. 

 

Odgovori na pitanja vijećnika: 

 

1. Milorad Batinić: Vjerojatno ste vidjeli u rebalansu proračuna, odnosno 

programu komunala da nastavak uređenja Preradovićeve ulice slijedi. 

Međutim, na jedan način da nastojimo čitavo to područje obuhvatiti sa 

svim vlasnicima parcela, da pokušamo zajednički kroz neki oblik 

sufinanciranja kao što je bila praksa da se priđe nastavku uređenja ulice. 

Preširoko bi trajalo da se elaboriram kako, na koji način je zamišljeno, 
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znači kanalizacija je napravljena, razgovara se i s Ivkomom što se tiče 

vodoopskrbe, što se tiče odvodnje i što se tiče ovog dijela aktiviranja 

preostalog dijela, znači od Preradovićeve prema istoku ovih parcela. Tu su 

napravljeni parcelacijski elaborati, ide se na zamjenu zemljišta upravo da 

se ide na aktiviranje i tog dijela, s time da će se ići također i na igradnju 

dvije prometnice koje će omogućiti da se ta građevinska područja, te 

parcele aktiviraju. Ostatak, odnosno dovršetak modernizacije, to ćemo 

morati pričekati jedno izvjesno razdoblje, znači kada se svi oni uključe na 

način aktiviranja ili aktiviranja kroz komunalni doprinos kao pratnja. Znači, 

ide se za time, to je dosta dugotrajni proces bio, od parcelacije, od 

dogovora s vlasnicima da ustupe jedan dio svojega zemljišta, odnosno da 

zamijene s gradskim, da bi se mogla graditi prometnica. To je jedan široki 

pojas, znači čitavo područje i dijela zone C3, sve što je vezano uz 

Preradovićevu ulicu. Dinamika u velikom dijelu ovisi samo o tim 

vlasnicima. Ako treba nekih dodatnih pojašnjenja, sugerirao bih da dođete 

u Grad, u Upravni odjel. 

 

2. Milorad Batinić: Slažem se, ružno izgleda. Imao sam priliku kad sam se 

vozio prema Varaždinu vidjeti da su bile i službe, odnosno nadcestarija 

Ivanec, dakle PZC kojemu je povjereno održavanje. Mi ćemo to pitanje 

proslijediti Hrvatskim cestama koji upravljaju s time. Jedino znam da prvi 

puta kada sam uočio kamenje bili su puno bliže kameni postavljeni unutar 

cestovnog pojasa do asfalta. Sad su malo dalje. 

 

      Milena Golubić: To je velika opasnost za sudionike u prometu.  

 

Milorad Batinić: Da, to je velika opasnost, ali prema mojim informacijama to 

je generalno vizualno, ali slažem se, to isto tako fizički može biti opasno. 

Tamo su bili parkirani kamioni, međutim, mislim da vlasnik zemljišta nije 

imao suglasnost za takav parkirni prostor. Možda je vlasnik to mogao 

ograditi na neki adekvatniji način, slažem se, ali evo uputiti ćemo prema 

nadležnima da na neki način  to pokušaju riješiti. Nije u nadležnosti Grada, 

ali mi ćemo reagirati. Reagirali smo usmeno, ali nismo uspjeli dobiti 

odgovor koji bi nas zadovoljio. Inače je bila namjera da se ispred Upravnog 

odjela pismeno očitujemo o tome, a evo sad imamo i vijećničko pitanje, pa 

će i to dobiti na težini.  

 

3. Milorad Batinić: Što se tiče nastavka rekonstrukcije niskonaponske mreže 

prema informacijama nastavak bi trebao slijediti ove, ukoliko se ne uspije 

dovršiti, onda naredne godine. Što se tiče rekonstrukcije županijske ceste, 
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ŽUC ima to u svojem programu, međutim isto tako morate biti svjesni da 

su smanjena sredstva ne samo našem ŽUC-u, nego svim ŽUC-ima iz 

cijele Republike Hrvatske. Tako da dinamika da bi ta cesta trebala ići u 

rekonstrukciju naredne godine je pod upitnikom, nadamo se možda da do 

konca naredne godine, ukoliko ne tada, sljedeće. Što se tiče maćehinskog 

odnosa i vi isto tako znate da se ne bih složio s time, naprosto zato jer 

smo mi u prethodnim godinama, od 2007. do 2009. godine, imali i 

modernizaciju nerazvrstanih cesta na području ta tri mjesna odbora.  

Izgrađeno je igralište, u planu je i napravljena je projektna dokumentacija 

za izgradnju društvenog doma za sva tri mjesna odbora, ali s obzirom na 

naše mogućnosti, i financijske i sredstva s kojima raspolažemo, morat 

ćemo se malo strpjeti, tako isto i moji sumještani, mislim da se neće  ljutiti 

na to, s time da ove godine sada krećemo i u zacijevljenje kanala, radi se 

oko 300 metara jednoga kanala koji je ujedno i vodotok i cestovni-odvodni 

jarak, upravo s  ciljem da se na dio županijske ceste utvrdi bankina na taj 

način, a isto tako i odvodnja da se riješi s naše nerazvrstane ceste koja 

vodi na relaciji Vuglovec – Gečkovec. Ukoliko u nekom pojedinom 

mjesnom odboru nema nekoliko godina nekih značajnijih aktivnosti ili 

realizacije nekih projekata, to ne znači da se ne vodi briga. Dapače, svi 

ćemo se usuglasiti da bi trebalo daleko više možda investirati, ali sve ovisi 

o financijskim sredstvima. 

 

4. Milorad Batinić: Što se tiče izlijevanja boja u Bednju, Grad je odradio ono 

što je u našoj mogućnosti te u našoj ovlasti. Upozorili smo nadležne 

institucije, odnosno Upravu za inspekcijske poslove, Sektor inspekcije 

zaštite okoliša, Služba inspekcijskog nadzora. Ovdje imamo njihov nalaz, 

koji je objavljen i na web stranici Grada, ali ne u cijelosti. Što se tiče 

izlaska Ivanečkih novina. Vi znate da je dvobroj u ljetnom periodu, znači to 

će biti objavljeno, to će izaći u broju za 7. i 8. mjesec. 

 

Tibor Surjak: Moglo se i u ovom broju, ali dobro. 

 

Milorad Batinić. Pa nije se moglo u ovom broju jer to se desilo nakon što je 

ovaj broj izašao. 

 

Tibor Surjak: Ne, dva dana nakon su izašle Ivanečke novine. 

 

Milorad Batinić. Morate znati da se novine završavaju nekoliko dana prije, 

pa slijedi štampanje. To se nije desilo dok su novine bile zgotavljane.  

Znači, postoji drugi medij, to je web stranica gdje je to sve izašlo. Oko 
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toga, mi nemamo ništa osim ovog izvješća koje nam je dala inspekcijska 

služba. Prema njihovom sadašnjem nekakvom informiranju, znači koje nije 

cjelovito, analizu nismo dobili još, da li se radi o štetnim i koliko štetnim 

sastojcima. Ono što je primijećeno i od strane ribočuvara, znači nije bilo 

pomora i uginuća riba. Da li se radi o nekoj boji, ja mogu samo nagađati, 

isto kao i vi, koja nije štetna, nije prouzročila nekakve katastrofalne 

posljedice, ali evo Grad je reagirao, makar nije u nadležnosti Grada. To je 

vodotok pod nadležnošću Hrvatskih voda, ali svejedno, dojavom građana  

naše službe su reagirale. 

 

Tibor Surjak: I znaju se odgovorni? 

 

Milorad Batinić: Ja ne bih želio o odgovornima jer možemo samo nagađati 

da li se radi o određenim tvrtkama, da li se radi gdje postoje određeni 

stambeni blokovi, stambeni blok stanara, da li je netko od njih nešto 

ispuštao ne mogu utvrditi, znači inspekcijske službe će detaljnu analizu 

dati, utvrditi i oni će je objaviti.  

 

Tibor Surjak: I to se bude moglo pročitati na stranicama Grada Ivanca? 

 

Milorad Batinić: Vjerujem da će moći ukoliko do tada dođe inspekcijski 

nalaz. 

 

5. Milorad Batinić: Isto i u ovom rebalansu je planiran nastavak gradnje 

nogostupa u Jerovcu Gornjem s iznosom oko 170.000 kuna. Pripremu za 

gradnju tog nogostupa napravili smo tijekom prethodnih godina, a sada se 

ide u asfaltiranje. Što se tiče nogostupa u Jerovcu Donjem,  ŽUC radi 

projektnu dokumentaciju, radi se nastavak od križanja  prema Tiglinu, do 

križanja prema cesti za Dubravec. Tu ŽUC mora napraviti projektnu 

dokumentaciju jer se radi o škarpama i rješavanju imovinsko – pravnih 

odnosa. Prema njihovim informacijama to je u programu gradnje naredne 

godine, isto tako što je i nastavak ove godine, mi smo stavili u proračun 

pripremne radove, znači radi se o tehničkoj dokumentaciji. Što se tiče 

gradnje nogostupa Ivanec – Jerovec,  vrlo dobro znate da smo tek ove 

godine, prije dva tri mjeseca, definitivno dobili odgovor od Hrvatskih cesta, 

odnosno od projektanata, što se tiče gradnje brze ceste, da se neće 

zatvarati postojeća prometnica Ivanec – Jerovec. Ona će i dalje ostati u 

funkciji i da će se čvorište preseliti istočnije.  Tako da prethodnih godina 

koliko god to mi imali u planu i naša želja i inicijativa da se izgradi taj dio 

nogostupa koji je definitivno potreban, ove godine smo ga tek mogli sa 
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sigurnošću, ne samo mi, nego i ŽUC, da se stavi u funkciju, odnosno da 

idemo sa pripremnim radovima, vezano uz projektne dokumentacije. Naš 

cilj i želja je da se to što prije izgradi, nadajmo se naredne godine. Ipak tu 

slijedi i dosta poslova, od  rješavanja imovinsko – pravnih odnosa., isto 

tako, ono što je problem, tu, nažalost svjesni ste svi, svjedočili smo tome, 

znači jedne depresije na županijskoj prometnici koja se očitovala pogotovo 

kod izlijevanja rijeke Bednje. Naravno, ŽUC tu mora isto dati svoje 

mišljenje i stav, da li će se ta cesta izdizati, da li će to što se tiče izdizanja 

prometnice zbog određenih regulacija odvodnje, morati dobiti suglasnost 

Hrvatskih voda, jer tu isto svjedočimo i sami vidimo da postoje određeni 

odvodni kanali. Znači nije jednostavno rješenje. Ja se nadam da će se sve 

te suglasnosti, stavovi i mišljenja usuglasiti i da ćemo moći naredne 

godine ići u realizaciju tog nogostupa. 

 

6. Milorad Batinić: Što se tiče nastavka modernizacije Osečka prema 

Gačicama, ove  godine smo imali na području Mjesnog odbora Gačice 

jedno klizište, znači vanredni trošak, vanredni rashod ŽUC-u koji je morao 

izvršiti sanaciju. Bilo je u planu da ove godine ide nastavak modernizacije, 

međutim isto ima na graničnom području Osečke i Gačica, više u naselju 

Gačica, jedno klizište koje je sanirano prethodnih godina. Stabilizatori koji 

mjere su pokazali da to klizište još uvijek radi i koliko sam mogao 

zaključiti, mislim da je realnije da bi se ta modernizacija nastavka 

asfaltiranja izvršila naredne godine. Tako da se iduće godine pričeka još 

sezona kiše, da se vidi da li će to postojeće klizište raditi ili se može 

krenuti preko njega u modernizaciju. Tako da je izvjesno prema njihovim 

izjavama da je nastavak naredne godine. 

 

7. Milorad Batinić: Pročelnik Upravnog odjela će zapisati prijedlog i mislim da 

to možemo prihvatiti.  

 

Više nije bilo pitanja ni prijedloga vijećnika pa predsjednik zaključuje aktualni sat i 

prelazi na točke dnevnog reda. 

 

 

TOČKA 1. 

Zapisnik s 15. sjednice Gradskog vijeća  održane  

12. svibnja 2015. godine 

 

Nakon provedenog glasanja predsjednik konstatira da je svih 15 nazočnih 

vijećnika glasovalo „za“ te je jednoglasno, bez primjedaba, usvojen Zapisnik s 15. 

sjednice Gradskog vijeća održane 12. svibnja 2015. godine. 
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TOČKA 2. 

Zapisnik sa 16. sjednice Gradskog vijeća održane  

21. svibnja 2015. godine 

 

Nakon provedenog glasanja predsjednik konstatira da je svih 15 nazočnih 

vijećnika glasovalo „za“ te je jednoglasno, bez primjedaba, usvojen Zapisnik sa 

16. sjednice Gradskog vijeća održane 21. svibnja 2015. godine. 

 

 

TOČKA 3. 

Odluka o izvršenju Proračuna Grada Ivanca za 2014. godinu 

 

Otvorena je rasprava. 

 

Vladimir Lacković: Bez obzira što raspravljamo o „lanjskom snijegu“ kako se 

kaže,  reči ću ukratko s čime se ne slažem. Unatoč tri rebalansa izvornom 

proračunu koji su bili, na kraju godine gosp. gradonačelnik je izvršio 

preraspodjelu sredstava što je rečeno  da će nam posebno i obrazložiti, ja se 

nadam da to tako bude. Međutim, činjenica da je proračun za 2014. godinu bio 

manji za 3 milijuna kuna od prethodne 2013. godine i još je ostalo 1.800.000,00 

kuna  za prijenos u sljedeću godinu, dakle u 2015. godinu pa je to i nastavak 

teme koja će se odnositi na rebalans za 2015. godinu. Zbog čega je to tako, 

mogu samo nagađati, ali mislim da će gosp. gradonačelnik reči svoje. 

 

Milorad Batinić: Ovaj preneseni višak sredstava prvenstveno je nastao iz razloga 

što smo dobili odluke ili ugovore na potpis za određene projekte koje smo 

kandidirali koncem godine, što znači da nije bilo više mogućnosti za realizaciju tih 

projekata za koje smo dobili sredstva. Međutim, sada se krenulo u ovoj godini s 

time i kroz rebalans su sva obrazloženja dana. Ako aludirate na to da je ova 

godina izborna i da smo zato uštedjeli i prenijeli u ovu godinu, mislim da vas 

može svih ovih 10 godina demantirati u tome. Osobno, a isto tako i koalicija, ne 

vodi dnevnu politiku nego dugoročno strateško planiranje. Da je bilo moguće bili 

bi realizirati i potrošili taj novac. Mogu Vas demantirati zato što je ovo prvi puta u 

ovom koalicijskom mandatu da smo mi prenijeli višak i to iz opravdanih razloga, a 

bilo je izbora raznih i prethodnih godina.  Pojašnjenja se vide iz obrazloženja 

rebalansa, odnosno u raspodjeli ovih prenesenih sredstava. Ona dobivena 

sredstva i oni projekti koji su se realizirali tijekom ove godine ta sredstva su i 

prenesena. 

 

Vladimir Lacković: Znao sam unaprijed odgovor tako da nemam više komentara. 
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Više se nitko nije javio za raspravu pa predsjednik zaključuje raspravu. 

 

Nakon provedenog glasanja predsjednik Vijeća konstatira da je od 15 nazočnih 

vijećnika 10 vijećnika glasovalo „za“, a 5 vijećnika „protiv“, te je s 10 glasova 

donijeta Odluka o izvršenju Proračuna Grada Ivanca za 2014. godinu, KLASA: 

400-05/15-01/05, URBROJ: 2186/12-04/16-15-4, koja je u prilogu ovog Zapisnika 

i njegov je sastavni dio. 

 

 
 

 

TOČKA 4. 

Izvještaj o izvršenju Akcijskog plana provođenja Strategije razvoja Grada 

Ivanca za razdoblje 2014.-2020. godine za 2014. godinu 

 

Otvorena je rasprava. 

 

Mirko Žimbrek: Tko je izrađivač projektne dokumentacije za izgradnju društvenih 

domova u Vitešincu, Osečkoj, Kaniži i Vuglovcu za što je planirano 106.146.20 

kuna?   

 

Marina Držaić: Prema postupku za bagatelne vrijednosti i Pravilniku Grada 

Ivanca za natječaje, izrađivač projektne dokumentacije je tvrtka Studio Nexar iz 

Zagreba.  

 

Više se nitko nije javio za raspravu pa predsjednik zaključuje raspravu. 

 

Nakon provedenog glasanja predsjednik Vijeća konstatira da je svih 15 nazočnih 

vijećnika glasovalo „za“ te je jednoglasno donijet 

 
Z A K LJ U Č A K 

 
Prihvaća se Izvješće o provođenju Akcijskog plana provođenja projekata iz 

Strategije razvoja Grada Ivanca za razdoblje 2014. – 2020. godine za 2014. 
godinu. 
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TOČKA 5. 

Izvještaj o korištenju tekuće rezerve za razdoblje  

1.01.-30.06.2015. godine 

 

Otvorena je rasprava. 

 

Nitko se nije javio za raspravu. 

 

Nakon provedenog glasanja predsjednik Vijeća konstatira da je svih 15 nazočnih 

vijećnika glasovalo „za“ te je jednoglasno donijet 

 
Z A K LJ U Č A K 

 
Prihvaća se Izvješće o korištenju sredstava proračunske zalihe za 

razdoblje od 1. siječnja do 30. lipnja 2015. godine. 
 
 

 
 

TOČKA 6. 

Izmjene i dopune Financijskog plana Gradske knjižnice i čitaonice  

„Gustav Krklec“ za 2015. godinu 

 

Otvorena je rasprava. 

 

Nitko se nije javio za raspravu. 

 

Nakon provedenog glasanja predsjednik Vijeća konstatira da je svih 15 nazočnih 

vijećnika glasovalo „za“ te je jednoglasno donijet 

 
Z A K LJ U Č A K 

 
Prihvaćaju se Izmjene i dopune Financijskog plana za 2015. godinu 

Gradske knjižnice i čitaonice „Gustav Krklec“ Ivanec. 

 
 
 
 

TOČKA 7. 

Izmjene i dopune Financijskog plana Dječjeg vrtića „Ivančice“ Ivanec  

za 2015. godinu 

 

Otvorena je rasprava. 
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Vladimir Lacković:  Svi korisnici proračunskih sredstava su danas na dnevnom 

redu i sve je vezano uz rebalans proračuna za 2015. godinu. Smatram da 

Dječjem vrtiću nije trebalo smanjivati prihode iz gradskog proračuna, a isto tako 

vidi se  da i s državne razine nisu ostvareni oni planirani prihodi. Prema tome, 

moj je stav da ovakav prijedlog financijskog plana za 2015. godinu mi nećemo 

prihvatiti  

 

Maja Darabuš: Prihodi iz proračuna za Dječji vrtić nisu se mijenjali u odnosu na 

prvotni plan. Umanjenje se odnosi na prihode iz državnog proračuna, odnosno 

projekt koji je kandidiran prošle godine za energetsku obnovu Dječjeg vrtića. 

Promijenjen je prvotni natječaj i dječji vrtići su eliminirani za dobivanje sredstava 

te su se shodno tome umanjili očekivani prihodi i rashodi za taj dio investicije. 

Gradski dio sredstava koji je planiran za energetsku obnovu vrtića u iznosu od 

107.000,00 kuna to i dalje ostaje u proračunu i s tim sredstvima vrtić kreće u 

realizaciju. 

 

Milorad Batinić: Nije umanjenje sredstava ako se projekt kandidirao i nije prošao. 

Bila su sredstva planirana i zato se radi rebalans da se stavi na realno stanje. 

Vrtić je kandidiran i odobrena su sredstva za jedan dio projekta ove godine, za 

narednu godinu ostatak za energetsku obnovu,  s time da ćemo vrtić kandidirati i 

prema drugim izvorima financiranja. Ne mogu se složiti s konstatacijom da se 

umanjuju sredstva, jer kad bi Grad umanjivao sredstva to bi se vidjelo prije svega 

na nekim drugim stavkama, a ne na ovima o kojima vi govorite. 

 

Lana Labaš: U 2014. godini Vrtić nije ostvario sredstva jer je Ministarstvo 

obrazovanja raspisalo natječaj i naknadno je mijenjalo uvjete te su se na natječaj 

mogle javiti samo strukovne srednje škole pa  po toj osnovi vrtić nije dalje ušao u 

sljedeći krug. 

 

Vladimir Lacković: Mogli ste onda napisati u tablici da su bila predviđena 

sredstva iz proračuna države, a ne piše iz proračuna Grada umjesto 

2.700.000,00 kuna daje se 2.200.000,00 kuna, tj. 510.000,00 kuna manje.  

 

Maja Darabuš: Zato jer sredstva prolaze kroz proračun iz tog razloga tako piše. 

 

Milorad Batinić: Piše u obrazloženju kojeg je Vrtić dostavio. 

 

Čedomir Bračko: Vrtić je ove godine dobio ukupno oko 370.00,00 kuna, od toga 

će se 70.000,00 kuna realizirati ove, a ostatak iduće godine.  
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Milena Golubić: Sigurno vas je ravnateljica upoznala sa situacijom da je 

kanalizacijski sustav u Dječjem vrtiću u strahovito lošem stanju, ne funkcionira, a 

s druge strane pitanje je uopće ove zime i grijanje. Naime, 1973. godine  kada se 

ovaj vrtić gradio cijevi od radijatora su sve potegnute po betonu, ispod betona i 

zalijane su betonom. Pitanje je samo vremena kada će to puknuti. Velik zahvat 

na vrtiću treba.  

 

Milorad Batinić: Da, zato je to i kandidirano, ove godina ide uređenje kanalizacije, 

naredne ide uređenje ostatka što smo kandidirali. Mislim da je investicija negdje 

cca milijun kuna ukupno. 

 

Milena Golubić:  Moli osnivača kada će se vršiti rekonstrukcija kanalizacije da se 

vrtić zatvori. Naime, prije mjesec dana, kada su se zaštopali svi kanalizacijski 

sustavi i kada su djelatnici Varkoma Varaždin došli odštopavati, za vrijeme kada 

su djeca boravila u ustanovi, to je bilo neizdrživo. Da je bilo koja inspekcija u to 

vrijeme bila došla u vrtić, šahtovi su kraj kuhinje, to je bilo, neću sad da vam ne 

ogadim stvari koje su se taj dan desile, ali ako će se ići u rekonstrukciju toga, 

mislim da se treba voditi računa da se vrtić u to vrijeme zatvori.  

 

Milorad Batinić: Na tragu toga upravo ono što sam rekao, u tom periodu koliko će 

to trajati, nekih tjedan dana, vrtić će se zatvoriti. Mislim, ti problemi nisu od jučer, 

ti problemi su otkad je vrtić napravljen. 

 

Milena Golubić: Da, ti problem su od 1973. godine i  treba pitati projektanta u ono 

vrijeme kako su sve napravili. 

 

Milorad Batinić: Možda i ravnatelja koji su prije bili, zašto nitko nije reagirao. 

 

Vladimir Lacković: Po meni ključno pitanje je kad je došlo do smanjenja 

sredstava, dakle nisu odobrena sredstva iz državnog proračuna, nije se onda 

moglo to iz gradskog proračuna? Mislim sa ovih 1.800.000,00 kuna koje je 

preneseno, koje sad imamo na raspolaganju za druge potrebe. Apsolutno se taj 

dio sredstava mogao usmjeriti prema vrtiću jer je tu kritično stanje i to je moj stav 

i zato ne prihvaćam ovakvo obrazloženje. 

 

Maja Darabuš: U trenutku kada se radio rebalans stigla je odluka Fonda za 

zaštitu okoliša i 370.000,00 kuna koje su oni predvidjeli za tu ustanovu, s njihove 

strane znači odobreno je financiranje u dvije godine. U te dvije godine Grad mora 

pratiti Fond, ugovoreni postotak, isto tako i mi moramo pratiti naredne godine i 
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jednostavno situacija je u tom trenu bila takva: da li nam bude nešto novo 

donijelo ovo kandidiranje prema Ministarstvu graditeljstva, mislim da ide i mislim 

da je već i udio vanjskog financiranja, ne znamo, zato i radimo rebalanse planova 

jer se stvarno mijenjaju situacije.  

 

Milorad Batinić: Krivo iščitavate pomoći iz državnog proračuna. Znači to su 

sredstva koja su kandidirana prema Fondovima i ukoliko se odobre, da ti netko 

hoće dati ili neće, znači to nije konstanta da se to dobiva. Projekt se kandidira i 

on je pod tom stavkom pomoći iz državnog proračuna kvalificiran. I knjižno, 

odnosno knjigovodstveno i proračunski. Znači, nemojmo širiti priču da država nije 

htjela dati. Mogu se na natječaj javiti osnovne škole, srednje škole, ne znam 

kakve su propozicije za koju vrstu natječaja. Mogli su se javiti vrtići, ali u 

kategoriji proračuna to ima naziv potpora iz države. Znači krivo govorimo, 

nemojmo miješati i brkati  pojmove i stvarati nekakvu predodžbu, ovaj je dao, 

ovaj nije dao. Što se tiče rasporeda ovih sredstava prenesenoga viška,  to su 

sredstva koja su unatrag bila rezervirana za određene projekte, tako da nije bilo 

manevarskog prostora da se još uskoči. Imamo i drugi način ukoliko se ovo neće 

realizirati, svakako će se obnova vrtića napraviti.  

 

Više se nitko nije javio za raspravu pa predsjednik zaključuje raspravu. 

 

Nakon provedenog glasanja predsjednik Vijeća konstatira da je od 15 nazočnih 

vijećnika 13 vijećnika glasovalo „za“ i 2 vijećnika „protiv“ te je s 13 glasova donijet 

 

Z A K LJ U Č A K 

 

Prihvaćaju se Izmjene i dopune Financijskog plana Dječjeg vrtića 

„Ivančice“ Ivanec za 2015. godinu. 

 

 

 

Prije 8. točke predsjednik Gradskog vijeća dao je dopuštenje za riječ vijećnici 

Mileni Golubić. 

 

Milena Golubić: Dozvolite mi samo, iskoristila bih ovu priliku i ispred svog Kluba 

vijećnika, vjerujem i ispred svih vijećnika Grada Ivanca da se zahvalim našoj 

gospođi Ružici Kraš, prigodom odlaska u mirovinu, na predanom radu od 45 

godina u Dječjem vrtiću koji je vrlo savjesno i odgovorno obnašala na toj funkciji. 

Novoj kolegici želim puno uspjeha u radu.  
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TOČKA 8. 

I. Izmjene Programa javnih potreba u kulturi  

                  Grada Ivanca za 2015. godinu 

 

Otvorena je rasprava.  

 

Tibor Surjak: Što je s kino dvoranom? Odgovor od 14.4. govori ovako: tako dugo 

ne bude radila dokad se ne skupi 538.000,00 kuna za digitalizaciju. Tih dana je 

Ministarstvo kulture osiguralo 300.000,00 kuna, mi smo tu sad za 2015. 

predvidjeli 52.000,00, znači negdje je nestalo 280.000,00 kuna. Sad je 

Ministarstvo gospodarstva osiguralo još 200.000,00 kuna, pa idemo 252.000,00 i 

ovih 300.000,00 pa mi imamo 20.000,00 kuna više. Ne vidim razlog zašto kino 

dvorana ne radi.  

 

Mirko Žimbrek: Mene zanima proračunska stavka pod točkom 3. stavak 2. što se 

podrazumijeva pod tim kulturno – umjetničkim amaterizmom? Nemam ništa 

protiv održavanja Dana grada Ivanca, 24. lipnja, no međutim mislim da se, s 

obzirom da se lani nije održavalo zbog poplava, negdje 100.000,00 kuna je išlo 

za poplavljene, zatim u proračunu je bilo da će biti 200.000,00 kuna, sad je 

povećano za 100.000,00. Mislim da Dan grada Ivanca možemo, manifestaciju i 

sve izvršiti na skromniji način.  

 

Marina Držaić: što se tiče modernizacije kino dvorane, istina je da se prošle 

godine, 2014., Pučko otvoreno učilište javilo na natječaj Javne potrebe u kulturi 

Republike Hrvatske i na taj natječaj je došlo do ostvarenja sredstava u iznosu od 

300.000,00 kuna. S obzirom da je sredstva po ugovoru trebalo realizirati, rok za 

realizaciju je bio 30. 9. prošle godine, ta sredstva su utrošena na nabavu opreme, 

dijela opreme,  s obzirom da ista nisu bila dovoljna da se nabavi kompletna audio 

– vizualna oprema, uz to treba još naravno poslije i rasvjeta i zvučna obnova za 

projekciju zvuka. Pučko otvoreno učilište se tada zadužilo kreditom komercijalne 

banke, na javni natječaj, na iznos od 800.000 kuna. Zato jer je u tijeku nabave 

ove digitalizacije kino dvorane, da bi se ona mogla postaviti, naravno da su 

pozvani stručnjaci koji se razumiju u projekciju 3D platna, u 3D tehnologiji, i isto 

tako tada je bilo viđeno da sama kino dvorana i njezin izgled nikako ne odgovara 

tehnologiji, a jednako tako zbog starosti i trošnosti same zgrade, poda, 

unutrašnjeg uređenja, odnosno namještaja, stolica, bine koja je zastarjela, platna 

koje je staro, prišlo se izradi kompletne projektne dokumentacije za obnovu kino 

dvorane. Sredstva koja su preostala od kredita, to je 400.000 kuna nakon što je 

nabavljena sva oprema koja je kupljena na natječaj i koja čeka da se instalira i po 

projektnoj dokumentaciji, ukupan trošak obnove kino dvorane i njezine 
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rekonstrukcije iznosi oko 1.300.000,00 kuna. Nadamo se iskreno da ćemo ove 

godine vjerojatno krenuti s dijelom radova, ali što ta rekonstrukcija znači, to je 

također jedan sveobuhvatan projekt, odnosno dokumentacija koju su napravili 

timovi projektanata. Ništa spektakularno, ali da se kino dvorana dovede u red na 

način da građani mogu doći u kino dvoranu koja je dostojna jednog ovako malog 

gradića. 

 

Tibor Surjak: Znači, ako sam dobro razumio, 1.300.000,00 kuna je dovoljno da se 

kino dvorana u potpunosti završi, 500.000,00 je otprilike potrošeno, a još se nije 

ni počelo s radovima. 

 

Marina Držaić: Upravo tako.  

 

Milorad Batinić: Mislim, krivo je teza postavljena. Naravno, za obnovu kino 

dvorane, projekcija, 1.300.000,00. Gospodin Surjak je govorio o nabavi opreme 

koja nema veze s radovima od 1.300.000,00 kuna. Teza je potpuno krivo 

postavljena, rekonstrukcija je građevinski dio, a oprema je nabavljena. Ja se 

slažem da smo možda obrnutim redoslijedom krenuli. 

 

Tibor Surjak: Ne možda, nego sigurno. Osim tog, kad bude gotova 

rekonstrukcija, oprema će sigurno biti jeftinija za 30 do 35%.  

 

Edo Rajh: Gospodine Surjak, kad postavite pitanje, dobivate odgovor. Imate prvi 

puta 10 minuta za raspravu,  kad dobijete odgovor, a niste zadovoljni imate 5 

minuta drugi put, stoga molim nemojte upadati jedni drugima u riječ.  

 

Milorad Batinić: Htio bih pojasniti radi medija i radi javnosti. Natječaj Ministarstva 

kulture je na neki način bio okidač jer dosadašnja analiza Učilišta koji vodi 

kinodvoranu, i sama posjećenosti i filmovi, naprosto to je u tolikoj mjeri stagniralo 

da nije bilo održivo. Tada je ravnatelj vidio natječaj, javio se, dobio je odobrena 

sredstva i krenuo u nabavku opreme.  To je bila inicijalna da se krene u jedan 

zahvat koji je nužan, koji je potreban i prije svega potreban građanima grada 

Ivanca. Ja se slažem da kasnimo, ali kasnimo radi novaca, mi smo i kino 

dvoranu, i taj projekt kandidirali na Fondove radi energetske obnove, da u tom 

dijelu nažalost Pučko otvoreno učilište i kao kinodvorana, kao takova, nije bila 

prihvatljiva na natječaju. Otvaraju se novi natječaji za koje smo spremni, s 

kompletnom projektnom dokumentacijom i nadamo se da ćemo uspjeti. Ove 

godine svakako će se krenuti u građevinske radove, one najnužnije, stabilizacije 

postojeće građevine. Kompletan projekt, kompletna dokumentacija, svi radovi, 

dostupni su svima, pa tako i vama. Pozivam, dođite u Upravni odjel gdje ćete 
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dobiti potpunu kvalificiranu, kompletnu informaciju. Jesmo krenuli malo obrnuto, 

ali to ne znači da se taj projekt neće realizirati. Sami uvjeti održavanja kino 

predstave, kvaliteta nije bila na zadovoljavajućoj razini.  

 

Marina Držaić: Drugo pitanje je bilo pitanje gospodina Žimbreka što znači ovaj 

izraz kulturno – umjetnički amaterizam. Na stavci 3 točke 2. programa i ovih 

186.00,00 kuna, to su sredstva namijenjena udrugama u kulturi na području 

Grada Ivanca. Ona se sukladno Zakonu o udrugama i pratećim pravilnicima 

raspoređuju na način da Grad Ivanec objavljuje svake godine javni poziv. Na 

javni poziv udruge prijavljuju svoje projekte i programe. Od 2015. godine pravila 

su sasvim drugačija i usklađuju se sa zakonskom regulativom. Svaka udruga 

kojoj projekt prođe tako kako mi kandidiramo projekte prema nadležnim državnim 

tijelima i fondovima, tako i udruge kandidiraju svoje projekte u Grad. Nakon što 

se izvrši evaluacija njihovih pristupnih projekata, ova ukupna masa sredstava 

dijele se na pojedine projekte. Nakon što sredstva budu dodijeljena, udruge s 

Gradom Ivancem zaključuju ugovor prema kojem one ta sredstva moraju 

namjenski utrošiti i nakon izvršenja programa ta sredstva koja su primili i pravdati 

na ostvareni projekt što znači da oni za svaki projekt koji rade moraju priložiti i 

dokaze da su namjenski utrošili sredstva, račune, ugovore i slično.Još je bilo 

pitanje o manifestaciji Dana grada. Ali nisam baš shvatila da li je to bilo pitanje ili 

konstatacija.  

 

Mirko Žimbrek: Vidim da je u proračunu bili predviđeno za obilježavanje Dana 

grada Ivanca 200.000 kuna, a na novom planu je izmjena na 300.000 kuna. To 

sam htio reći i mislim nisam protiv obilježavanja Dana grada Ivanca, ali mislim da 

sam za skromnije, da se skromnijim sredstvima obilježe Dani grada Ivanca. 

Mislim da vremena nisu za to.  

 

Marina Držaić: U samom stvaranju i kreiranju proračuna i planova planiramo 

sredstva na nekim razinama kojima planiramo i prethodnih godina. Ne možemo 

sigurno nikada planirati u lipu. Ono što je problem Ivanca je vrlo velik broj udruga, 

naročito u kulturi, koje predano rade cijele godine, treniraju, rade svoje programe, 

pjevački zborovi koje imamo, kulturno-umjetnička društva, tu je Društvo naša 

djeca, tu je Dječji vrtić, znači tu su sve te udruge koje stvarno rade, svi oni žele 

na neki način, povodom Dana grada, to što oni rade tijekom cijele godine i 

pokazati građanima. Iz tog razloga se i manifestacija i oteže kroz tri dana jer 

jednostavno nije moguće sve to pokazati u jednom danu, a tri dana programa 

onda i koštaju. Imam tu karticu sa svim troškovima, vanjskih troškova i nema 

toliko puno, međutim, vi morate znati da su tu troškovi rasvjete, struje, potrošnje, 

priključka, znači komunalni troškovi, da tu ulaze i troškovi gostujućih društava. 
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Isto tako i naše udruge ulaze u posjete u druge županije i druge gradove i 

očekuju da i ti gradovi njih pozovu, oni su tada naši gosti. Mi te goste tada 

moramo primiti, moramo ih naravno i počastiti barem jednim ručkom i pićem. Sve 

to košta. Ali s obzirom na veliku aktivnost organizacija civilnog društva u gradu 

Ivancu, ako zbrojite sve iznose u proračunu, ako pogledate njihovu aktivnosti i 

postignute rezultate, tu naravno mislim i na udruge u sportu, isto tako što je u 

kulturi, u tehničkoj kulturi, i ostale, udruge hendikepiranih, to je Udruga Sunce, tu 

je Udruga Nada. Oni svi žele doći, oni svi žele pokazati. S obzirom na to, ta 

sredstva i nisu tako visoka, s obzirom na broj udruga u gradu, koji se popeo 

mislim na 90. Prije svega su ta sredstva utrošena na to, recimo to tako, na te 

tehničke aktivnosti vam je 98.000,00 kuna. Povodom Dana grada se uvijek 

održava svečana sjednica Gradskog vijeća  na koju se pozivaju svi predstavnici 

mjesnih odbora, predsjednici svih udruga, zašto, upravo iz tog razloga da bi se 

na taj način tim ljudima na neki način zahvalilo za njihovu aktivnost u gradu. Oni 

dođu na svečanu sjednicu, da se  druže sa vama vijećnicima koji naravno ste 

prisutni, to vam je 25.000,00 kuna, ugostiteljske usluge, znači ono što se odvijalo 

pod šatorom, to je 17.000,00 kuna, vatromet je 7.400,00 kuna. Mislim da cijena 

nije toliko visoka, a građani i djeca sa nestrpljenjem očekuju taj vatromet. I to su 

vam uglavnom sredstva okvirno koja su utrošena. Ako vas zanima pojedinačno, 

nema problema.  

 

Vladimir Lacković: Samo sa dvije riječi osvrnuo bih se na Muzej planinarstva. Još 

nismo to u kontekstu spominjali danas, a tu je isto jedno područje iz natječaja za 

državna sredstva od 1.520.000,00 kuna za ovu godinu, da li bude to drugačije u 

budućnosti, ne znam, ali govorimo kad se radi proračun i kad se planiraju ta 

sredstva da treba realno planirati jer sve ono što se napravi nerealno poslije 

dolazi do izražaja. Ovo što se gospođa Držaić potrudila dobro obrazložiti 

troškove gradske proslave, mislim da je to i uspjela, međutim, govoreći o 

udrugama koje su nikle prije desetak godina kao gljive poslije kiše, a znamo koja 

im je svrha bila, znamo i tko je bio inicijator njihova osnivanja, mislim da je to 

jedan veliki razlog ovako velikih troškova koje udruge imaju. One jesu pod 

krinkom kulturno - umjetničkog nekakvog sadržaja i programa, a u biti svi mi 

dobro znamo kakvo je njihovo pravo djelovanje.  

 

Luka Lančić: Imam repliku. Ja ne znam koje, pošto ste rekli da svi mi znamo, ja 

ne znam. 

 

Vladimir Lacković: Znam kad su se osnivale. Svaka čast ovim udrugama djece, 

sportskim udrugama, ali udruge pod krinkom kulturno umjetničkog djelovanja, po 

selima prvenstveno, u svakom selu, praktički u svakom mjesnom odboru postoje, 
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osnivale su se i pretvarale, osnivale su se kao Udruge ili žena HNS-a, ili kako 

već, a  na kraju su se nazvale Udruge građana. 

 

Marina Držaić: Ta udruga se ne financira iz proračuna. Prema zadnjem podatku 

iz 6. mjeseca ove godine na području Grada Ivanca ima ukupno 86 udruga. 

 

Milorad Batinić: Prvenstveno, ja mogu reći da sam ponosan kao gradonačelnik u 

ovih 10 godina što se toliko građana uključilo u rad udruga civilnog društva, i one 

koje su bile prije i one koje su se praktički osnovale tijekom  mojega mandata. 

Pokušat ću pogoditi na što aplicirate. Udruga Margareta Margečan – izuzetno 

vrijedni ljudi, izuzetno marljivi i iza sebe imaju i više nego izuzetne rezultate. 

Organizirati jednu manifestaciju u Margečanu, u župnom središtu, uz minimalnu 

potporu Grada, uz njihov entuzijazam, mislim da je to više nego hvalevrijedno. 

Da ne velim gradnju vodenice, kako, na koji način. I sada su dobili, sami su se 

kandidirali za dogradnju vodenice i dobili su 20.000,00 kuna. Mislim da je ovo 

pitanje i više nego deplasirano,  da je insinuacija i podmetanje. Imamo točan 

podatak koliko se udruga kandidiralo, znači uz potporu gradskih službi, 

prethodne, prošle i ove godine na određene projekte i programe i koliko su 

novaca dobili i što su realizirali. I rad za opće dobro je rad za zajednicu. Reći ću 

Udruga za sport i rekreaciju Stažnjevec - oni su se sada podijelili i imamo 

glumačku družinu i imamo udrugu, oni su jedino naselje na području Grada 

Ivanca koji imaju godišnje svoje susrete, ne znam da li ste kada bili, ako niste sve 

bih vas pozvao. Mislim da je to iza Seoskih igara u Salinovcu i dođite da vidite. 

Znači, djeca, 4 do 5 godina i ljudi stari sa štapom dolaze, čitavo selo i znači 

domicilni Stažnjevčani koji žive negdje  drugdje. To trebate vidjeti.  Tamo nema 

transparenata, nema stranačkih boja, ako vas baš zanima, u toj udruzi, u tim 

udrugama, ja nikada nisam pitao koje su stranačke boje, da li su crvene, plave, 

narančaste, zelene, ima ih svih i svi su jednako aktivni  i daju doprinos. Znate 

koga nema u tim udrugama?  Nema onih koji su jalni, nema onih koji su zavidni 

na njihove rezultate i nema onih koji ne žive i ne rade za zajednicu, za dobrobit 

zajednice. Ili možda oni koji fizički ne mogu dati učešće.  Tako da definitivno ne 

mogu se složiti sa vama, a vrlo mali broj gradova u RH se može pohvaliti s 

takvim aktivnostima udruga civilnog društva. Da ne govorimo o udrugama u 

sportu, da ne govorim o udrugama u rekreaciji, niti ne znate sve što rade, što 

organiziraju za dobrobit građana, niti ne znate, niti se želite potruditi da znate. 

Što se tiče ovog dijela mislim da je pročelnica dala više nego iscrpno. Znači u tim 

troškovima Dana grada, tu su tehničke aktivnosti navedene, tehnikalije, struja, 

privremeni priključci, tu je konkretno zaštitarska služba koji smo prema zakonu 

dužni imati, ona je negdje 15.000,00 - 16.000,00 kuna. Naprosto to moramo imati 

ukoliko želimo imati manifestaciju.  Znači to je takva priredba. Sami izvođači, ono  
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na što možda aludirate, na neka zvučna imena to je 116.000,00 kuna. Prethodnih 

godina je manifestacija uglavnom trajala dva dana, ove godine tri. Upravo iz 

razloga jer su udruge željele upotpuniti, ja se slažem da je možda i tri dana 

previše i Ivančanima, ali naprosto morat ćemo narednih godina naći neke nove 

načine, neke nove modele, pa možda, ne skromnije u smislu sadržaja, nego 

novaca, tu se slažem. Morat ćemo pronaći neke druge načine, ali isto tako, 

nisam ja ni shvatio kao kritiku u tom smislu, ali morate, tim ljudima moramo nešto 

dati.  Tim ljudima moramo nešto omogućiti, moramo im nešto dati i kad 

pogledate, da imate na županijskom natjecanju prvo mjesto, pa na državnom 

ovo, pa ovo, naprosto nemate načina, nemate mogućnosti. Volio bih da mi 

gospodin Lacković nabroji te udruge. 

 

Vladimir Lacković: Može, mogu vam nabrojiti kakav je uvjet bio da se oformi 

udruga, koliko stranačkih iskaznica treba prikupiti, odnosno pristupnica treba 

popuniti na svakom mjestu, ispod 40 nije bilo. Da, to je prava istina. 

 

Milorad Batinić: Ne bih želio biti grub jer mislim da je ovo apsolutno deplasirano, 

čak bih rekao i uvrjedljivo za sve nas koji sjedimo ovdje, to morate znati. 

Međutim, mene čudi odakle hrabrost da vi, a smatram vas, dugo ste u politici, 

odgovorna ste osoba, kako uopće možete vjerovati ovakvim lažima? To su laži, 

to su naprosto laži. Otiđite u svaku tu udrugu i pitajte. 

 

Vladimir Lacković: Jednog člana znam čiju iskaznicu ima. To se ne skriva, to je 

javno. 

 

Milorad Batinić: Gledajte, nikada nisam brojao. Ja se isto ponosim svojom  

iskaznicom kao svatko od vas koji smo u politici. Nemam ju namjere skrivati niti 

govoriti da ja nisam ili jesam, jer ja jesam i zašto nekom braniti da se javno 

deklarira ono što je i što zastupa. Potpuno legitimno i potpuno opravdano, ali 

svoditi politiku na tu razinu, mislim nemojte. 

 

Vladimir Lacković: To je financiranje udruga, o tome govorim.  

 

Milorad Batinić: Što se tiče financiranja samih udruga ide javni poziv. Vjerovao 

sam da ste upoznati s novom procedurom i novim zakonima o udrugama, 

načinima financiranja udruga i funkcioniranje udruga po novim zakonima. Na 

javni poziv udruge se moraju javljati s programima.  Nisam član toga 

povjerenstva, niti mogu biti, isto kao što ne mogu biti, ne mogu odlučivati o javnoj 

nabavi, jer me zakon priječi i postoje službe koje to rade. Valoriziraju se programi  

koji su od interesa za opću zajednicu prema procjeni ljudi koji su u Vijeću za 



21 
 

kulturu. To je prvo i osnovno, ne znam u čemu je problem, morate nešto ponuditi, 

morate nešto dati, ako niste pažljivo slušali, morate ta sredstva i opravdati. I prije 

ste ih morali, prije ovoga zakona. Znači, da li računom, da li ugovorom o 

izvršenju određenih radova. Nema više novaca na ruke, to su bila neka vremena, 

možda ih vi pamtite i znate kako je to funkcioniralo, nažalost po vas i po takva 

razmišljanja, ali zadnjih deset godina u Gradu Ivancu se to ne radi, niti će se 

ikada raditi. 

 

Edo Rajh: Javio se i gospodin Surjak za riječ, ali gradonačelnik, odnosno, 

predlagatelj se uvijek može uključiti u raspravu. 

 

Tibor Surjak: Samo sam htio primijetiti uz ova obilježavanja Dana grada, mislim 

prošle godine nije bilo sredstava, niti 100.000,00, ove godine ima 200.000,00 pa 

300.000,00 kuna. Želim samo primijetiti kako se vrlo lako nađe 100.000,00 kuna. 

Aludiram  na brdsko – biciklističku utrku i svaku sljedeću godinu. 100.000,00 

kuna je vrlo lako naći ako postoji interes, a ne vidim zašto interes ne postoji.  

 

Milorad Batinić: Što se tiče Downhilla, održan je i ove godine, Grad je sukladno 

Zaključku Zajednice sportskih udruga isplatio 3.000,00 kuna. 

 

Tibor Surjak: Da, a na vatromet  je utrošeno 7.000,00 kuna. 

 

Marina Držaić: Zajednica sportskih udruga određuje iznose. 

 

Tibor Surjak: Samo nabacujem paralelu, novci su novci. 

 

Marina Držaić: Vi tu krivo pitanje postavljate. Zajednica sportskih udruga kaže 

Gradu Ivancu: Mi smo odobrili 3.000,00 kuna. Tada mi tih 3.000,00 kuna 

isplatimo. Da su oni rekli bilo koji drugi iznos, mi bi isplatili. Znači, Zajednica 

sportskih udruga ima program sporta i ima sredstva za sport i s njima raspolaže 

sukladno zakonu. Nijedna isplata nijednoj udruzi, ustvari niti ne ide na udrugu, 

nego Grad tada ta sredstva prebaci na Zajednicu, da bude jedanput jasno. Ne 

Grad, Zajednica. 

 

Tibor Surjak: Radi se samo o stvari od nekakvog interesa i prioriteta i o ničemu 

drugome. 

 

Milorad Batinić: Mislim da smo o tome bili nešto i na sjednici kad smo raspravljali 

o planu i programu rada Zajednice govorili. 2009. godine  smo organizirali 

Svjetsko prvenstvo u paraglajdingu, na način da se to pripremalo 3 godine. Tu su 
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sudionici bili, od državne razine, od županijske razine, a isto tako i od gradske 

razine. Tražili su se sponzori, sami organizatori tražili su sponzore i Grad se tu 

aktivno uključio i kroz promidžbu i kroz traženje sponzora, znači svi zajedno. 

Znači to je projekt, manifestacija koja se priprema. Čuo sam da postoji 

mogućnost iduće godine kandidiranja na Europsko prvenstveno, ali znači vi ne 

možete doći tjedan dana prije utrke, mi bi organizirali utrku i dajte nam sredstva. 

Znači Zakon o udrugama, o financiranju udruga, Zakon o sportu, pa mislim koliko 

puta tu na ovom Gradskom vijeću ja moram govoriti, a vi morate slušati. Ja vas 

upućujem, dajte malo proučite zakone. Ukoliko nemate dostupnost, a vjerujem da 

imate, vrlo jednostavno se to može pojasniti. Znači postoji vrlo jasan zakonodavni 

okvir po  kojem se može funkcionirati, koja je nadležnost tijela u odnosu na 

udruge,  na raspolaganje proračunskim novcem, mislim da tu nije ništa sporno. 

Po Zakonu o sportu za sportske udruge Zajednica sportskih udruga, da  

Zajednica ili taj klub da dođe i da kaže, mi želimo naredne godine organizirati 

državno prvenstvo, pomozite, dapače, idemo vidjeti gdje i kako može u kojem 

dijelu možemo pomoći. Stvari su vrlo jednostavne, ali ne možete doći tjedan 

dana prije  i kazati  mi ćemo organizirati utrku i mi trebamo ovo, sad treba ovo, 

ono. I ove godine se išlo kojekako, samo da se to uspije nekako napraviti, ali 

unutar vlastitih okvira, mogućnosti  koje ima.  

 

Tibor Surjak: Što se tiče sponzora 2009. i 2015. to se ne može mjeriti. Mislim da 

je razlika očita u pronalaženju i mogućnosti pronalaženja sponzora 2009. i 2015. 

godine. To je prva stvar, a čujem i da dečki vele da je jako teško dobiti sastanak 

s vama. 

 

Milorad Batinić: Do mene je vrlo jednostavno i vrlo lako doći. Znači postoji mail, 

postoji telefon koji je na službenim web stranicama Grada Ivanca i uvijek sam 

dostupan. Možda vas to čudi, neovisno o mojem saborskom mandatu u saboru, 

uvijek sam dostupan. I za takve manifestacije drage volje. Tako da definitivno tko 

želi može naći način, tko ne želi izmislit će razlog.  

 

Tibor Surjak: Slažem se s vama, velim, to sam čuo od njih, a sad budem ja 

probao s njima pa budemo vidjeli da li je tako kako ovdje govorite. 

  

Milorad Batinić: Ja bih volio da se uvjerite u suprotno. 

 

Marina Držaić: Još je bilo pitanje muzeja pa bih odgovorila. Znači što se tiče 

Muzeja planinarstva, umanjenje sredstava je i nas naravno iznenadilo, s obzirom 

da je Ministarstvo regionalnog razvoja 2014. godine isti projekt pratilo sa 

579.000,00 kuna. Mi smo sredstva pravdali prema njihovim propozicijama. 
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Predstavnici Ministarstva su bili u kontroli na terenu. Obišli su objekt, pregledali 

su dokumentaciju, troškovnike, ugovore, račune itd,  i sve što smo mi njima 

dostavili i naravno da je naznaka bila da se projekti koje Ministarstvo regionalnog 

razvoja krene da ih oni nastoje pratiti i dalje. Međutim, evaluacijom, dobivenim 

brojem bodova, njihova komisija, projekt nije u prvoj fazi, projekt nije odbijen, 

projekt čeka na red, da li će to biti možda krajem godine, ali nema smisla, ako 

sredstava bude, da mi tu držimo 2.000.000,00 kuna u proračunu, koji se, 

pretpostavka je, neće realizirati s obzirom da je puno projekata. Pogledate li liste 

odobrenih projekata, sve je javno dostupno i vidjet će se. To je taj razlog. 

Međutim, u prvu fazu, odnosno to je sad prva, mi ju zovemo A faza radova, ove 

godine se ide sukladno raspoloživim sredstvima u nastavak radova u ovom 

starom dijelu zgrade, znači dovršetak građevinskih radova, sredstva su 

osigurana djelomice iz Ministarstva kulture i proračuna Grada Ivanca, tako da 

projekt neće stati. Mi ćemo po faznosti predviđeni projekt i dovršiti.  

 

Ljubica Friščić: Samo sam htjela reći gospodinu Surjaku pošto on tako veli kako 

se za tu njegovu utrku, evo ja sam stara, pa ni ne znam što to znači, kao možda 

ni mnogi, i sad se uspoređuje proslava dana grada s jednom utrkom biciklista 

negdje na Ivančici. Mislim da ako usporedimo jedno i drugo, koliko ljudi je tu u ta 

tri dana, a za jednu vašu utrku ste samo vi mladi, a mi  stari nismo. 

 

Tibor Surjak: Prvo, uopće se ne radi o mojoj utrci, ja se na biciklu nisam vozio 

već četiri godine sigurno. A drugo, prošle godine niste bili ništa jako histerični jer 

se Dani grada Ivanca nisu održavali. 

 

Ljubica Friščić: Znala sam za što idu ta sredstava, to je čisto razlog. 

 

Edo Rajh: Gospodine Surjak, ne treba takve riječi. Dvaput ste govorili, više 

nemate pravo govoriti za ovu točku, tako da nemojte zloupotrebljavati.  

 

Luka Lančić: Ja apeliram da se pridržavamo dnevnog reda. Na zadnjoj sjednici 

kada je bila tematska za sport, prekidali smo za sve, a danas smo kao u krčmi. 

Molim vas pridržavajte se dnevnog reda. 

 

Edo Rajh: Gospodine Lančić i vi se morate javiti za riječ pa molim da se to 

poštuje. Od sada, s obzirom ako mislimo tako dalje nastaviti, ja ću to i primijeniti 

pa molim idemo po Poslovniku. 

 

Više se nitko nije javio za raspravu te predsjednik zaključuje raspravu. 
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Nakon provedenog glasanja predsjednik Vijeća konstatira da je od 15 nazočnih 

vijećnika 10 vijećnika glasovalo „za“ i 5 vijećnika „protiv“ te su s 10 glasova 

donijete 

 

I. IZMJENE PROGRAMA   

JAVNIH POTREBA U KULTURI 

GRADA IVANCA ZA 2015. GODINU 

 

I. 

 

U Programu javnih potreba u kulturi Grada Ivanca za 2015. godinu („Službeni 

vjesnik Varaždinske županije“ br. 58/14 ) u točki I. st.4. iznos „4.226.428,84“ 

zamjenjuje se iznosom „3.269.424,84“. 

 

II. 

 

Točka III. mijenja se i glasi:  

 

„Ovim Programom donosi se plan izvršavanja i raspored sredstava proračuna 

Grada Ivanca za 2015.g. u dijelu javnih potreba u kulturi koji se odnosi na 

financiranje djelatnosti iz točke I. ovog Programa. 

 
U Proračunu Grada Ivanca za 2015.g. u razdjelu  - Programska djelatnost: Javne 
potrebe u kulturi, izvršavat će se i raspoređivati tijekom 2015. godine prema 
slijedećem: 
 

  
 

SREDSTVA 
     ( kn) 

1. DJELATNOST USTANOVA U KULTURI   1. REDOVNA DJELATNOST USTANOVA U KULTURI                               

   Tekuće donacije - Gradska knjižnica i čitaonica „Gustav Krklec“ 
Ivanec 

      
474.000,00 

 Kapitalna donacije - Pučko otvoreno učilište  „Đuro Arnold“ Ivanec   
- djelatnost Učilišta 
- rekonstrukcija kino dvorane  
 

         
        

70.000,00 
        

252.774,84 

2. POSEBNI PROGRAMI USTANOVA U KULTURI                                                                    
   

        

 Pučko otvoreno učilište- program obnove tradicijskog lončarstva 
Gradska knjižnica i čitaonica: Draga domača rieč 
 

        
10.000,00 

        
10.000,00 
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3. KULTURNO-UMJETNIČKI AMATERIZAM          
                                       

      
186.000,00 

4. KNJIŽEVNE I KULTURNE MANIFESTACIJE                                           345.000,00 

 Obilježavanje blagdana i održavanje kulturno zabavnih 
manifestacija 

- Obilježavanje Dana Grada 
- Obilježavanje blagdana i održavanje kulturno zabavnih 

manifestacija 

 
      

300.000,00 
        

70.000,00 
     

5. MUZEJ PLANINARSTVA IVANEC   
1.781.000,00 

 Izvori financiranja 
- Grad Ivanec 
- Državni proračun 
 

 
   1. 

301.000,00 
       

480.000,00 

6. ETNO KUĆA U BEDENCU         
17.000,00 

 

7. RETROSPEKTIVNA IZLOŽBA FOTOGRAFIJA PETRA JAGETIĆA         
30.000,00 

 

8. KAPITALNE DONACIJE VJERSKIM ZAJEDNICAMA         
35.000,00 

 

9. ZAŠTITA I ODRŽAVANJE SPOMENIKA         
30.000,00 

 

10 DRŽAVNI POVIJESNI ARHIV           
3.650,00 

 

 UKUPNO     
3.269.424,84 

 
 

III. 
 
Točka IV. mijenja se i glasi:  

 
„Proračunska sredstva za djelatnost ustanova u kulturi  iz točke III.  1. ovog 
Programa – tekuće i kapitalne donacije, u iznosima utvrđenim ovim Programom 
doznačivati će se ustanovama u kulturi mjesečno. 
 
Sredstva određene ovim Programom za investicijske potpore iz točke III. 2.  
isplatiti će se ustanovi temeljem dokaza o izvršenom programu. 
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Sredstva namijenjena za kulturno umjetnički amaterizam iz točke III. 3. isplaćivati 
će se prema posebnom zaključku Gradonačelnika na prijedlog Povjerenstva za 
udruge, po izvršenom vrednovanju pojedinih programa i projekata, te sukladno 
važećim aktima izvršnog tijela grada, nakon zaključenja ugovora o korištenju 
sredstava. 
 
Sredstva za programe iz točke III. točka  4. za književne i kulturne manifestacije, 
isplaćivati će se temeljem zaključka nadležnog upravnog tijela, plaćanjem 
pojedinačnih računa za potrebe organiziranja pojedinih manifestacija. 
      
Sredstva iz programa osigurana u točki III. 5., 6. i 7. namijenjena za kapitalne 
projekte Grada Ivanca plaćati će se sukladno zaključenim ugovorima za 
izvođenje radova, nabavu roba ili usluga u skladu sa posebnim propisima 
odnosno ugovorima u sufinanciranju programa/projekta, te plaćanjem računa za 
realizaciju pojedinog programa. 
 
Sredstva namijenjena za programe  iz točke III.  8., 9. i 10. ovog Programa 
isplaćivati će se temeljem zaključka gradonačelnika ili nadležnog Upravnog 
odjela kod realizacije programa,  i na  zahtjev pojedinih korisnika Programa za 
kapitalne donacije,uz predočenje dokumentacije za određenom isplatom, sve 
sukladno mogućnostima Proračuna Grada Ivanca, odnosno ugovorenim 
radovima i uslugama.“ 
 

IV. 
 

Ove Izmjene Programa objavit će se u Službenom vjesniku Varaždinske 
županije. 
 
 
 

 

TOČKA 9. 

I. Izmjene Programa javnih potreba u području socijalne skrbi za Grad 

Ivanec u 2015. godini 

 

Otvorena je rasprava. 

 

Nitko se nije javio za raspravu. 

 

Nakon provedenog glasanja predsjednik Vijeća konstatira da je svih 15 nazočnih 

vijećnika glasovalo „za“ te su jednoglasno donijete 
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I. IZMJENE  PROGRAMA 

JAVNIH POTREBA U PODRUČJU SOCIJALNE SKRBI 

ZA GRAD IVANEC U 2015. GODINI 

 

I. 

 

U Programu javnih potreba u području socijalne skrbi za Grad Ivanec u 2015. 
godini („Službeni vjesnik Varaždinske županije“  br. 58/14)  točka  II. mijenja se i 

glasi:  
„U Proračunu Grada Ivanca za 2015. godinu - Programska djelatnost – Program 
socijalne skrbi i novčanih pomoći,  u iznosu od  620.475,00  kn izvršavat će se sukladno 
zakonskim propisima, općim i posebnim aktima Grada Ivanca,tijekom 2015. godine 
prema slijedećem: 

 

MJERE I OPSEG SOCIJALNE SKRBI  

1. Podmirenje dijela troškova stanovanja sukladno Zakonu o socijalnoj skrbi 215.000,00 

2. Sufinanciranje prehrane učenika u osnovnim školama     8.000,00 

3. Pomoć kod rođenja djeteta 110.000,00 

4. Udruge umirovljenika i udruge osoba s invaliditetom   81.750,00 

5. Pomoć najstarijim građanima   90.000,00 

6. Sufinanciranje maturalnih i đačkih putovanja     5.000,00 

7. Sufinanciranje nabave ogrijeva   67.000,00 

8. Pomoć u kući starijim osobama u Varaždinskoj županiji   13.725,00 

9. Jednokratne novčane pomoći – pomoć po pojedinačnim zahtjevima    20.000,00 

10. Pomoć u naravi po pojedinačnim zahtjevima10.000,00   10.000,00 

UKUPNO 620.475,00 

 
 

II. 
 

Ove  Izmjene Programa javnih potreba u području socijalne skrbi objavit će se u 
Službenom vjesniku Varaždinske županije.  

 

 

 
 

TOČKA 10 

I. Izmjene Programa javnih potreba u sportu Grada Ivanca za 2015. godinu 

 

Otvorena je rasprava. 

 

Tibor Surjak: Zanima me točka broj 6. Zona sporta i rekreacije „Jezera“, trim 

staza -  100.000,00 kuna, bila je prošle godine 100.000,00 kuna i ne znam koliko 

je bilo pretprošle, a od trim staze ništa, pa me zanima što je s tom trim stazom. 
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Marina Držaić: Pa da, evo i mi smo se čudimo. Unatrag sedam godina vodi se 

postupak kod tadašnje Agencije za upravljanje nekretninama, sada je to Državni 

ured za upravljanje državnom imovinom. Graditi na tuđem zemljištu ne smijemo. 

S obzirom da je to cijeli niz imovinsko – pravnih zahvata da ih tako nazovem, 

znači tu je bilo propusta u radu Ministarstva poljoprivrede koji nije upisalo jednu 

česticu kao javno dobro, znači nije postojao titular vlasništva.  Pa je tu 

Ministarstvo poljoprivrede moralo donositi to rješenje, kada je to rješenje prošlo u 

gruntovnici tada su nam naložili izradu projektne dokumentacije, kada smo 

napravili projektnu dokumentaciju,  tada smo ishodili lokacijsku  dozvolu, dostavili 

pravomoćnu lokacijsku dozvolu, znači svaka 3 mjeseca kad oni valjda gledaju taj 

projekt nađu neku sitnicu  koja njima nije jasna ili im nedostaje. Zadnja izmjena je 

bila u 6. mjesecu ove godine kada je izvršena izmjena lokacijske dozvole s 

obzirom da u projektnoj dokumentaciji je propustom projektanta nedostajala 

jedna čestica. Pretpostavljam da je sada priči kraj. Onog časa kada mi od 

Državnog ureda za upravljanje državnom imovinom dobijemo tu česticu, tih 

100.000,00 kuna se naravno vuče naravno, zato jer smo pretpostavljali da će 

projekt ići brže, ali sredstva moraju biti osigurana u slučaju da mi rješenje 

državnog ureda, odluku, dobijemo danas, da mi imamo osigurana sredstava za 

javnu nabavu. Projektnu dokumentaciju imamo, tendere imamo, samo treba ići u 

nabavu. Ali  nikako ne znamo na koji način će državna tijela odlučivati, niti 

možemo na to utjecati. 

 

Tibor Surjak: Dajte mi recite kako se sad odjedanput ne može ulagati u tuđe 

zemljište, ja sad ne znam napamet, morao bih pogledati po papirima, koliko se 

novaca potrošilo na projektnu dokumentaciju gore na Ivančici koja čak nije ni u 

našoj Županiji? 

 

Marina Držaić: Projektna dokumentacija ne, samo procjena.  

 

Tibor Surjak: Tamo je maketa koja se platila ne znam koliko novaca, treba to 

pogledati, sve to piše na papiru.  

 

Marina Držaić: Ako u strateškim dokumentima Grada kaže i  ukazuje neki projekt 

koji je od našeg interesa, naravno da mi moramo napraviti pretpostavke da bismo 

uopće mogli ući u realizaciju tog projekta, ali što ne znači da idemo graditi na to 

zemljište. Isto tako, u projektu trim staza, mi nismo išli graditi, mi smo čekali  

odobrenje vlasnika zemljišta. Kada dobijemo odobrenje vlasnika zemljišta tada 

se može, da velim tako, očistiti zemljište, srediti zemljište, zakopati lopatu, 

postaviti sprave, ali bez odobrenja vlasnika zemljišta, kakvo god da ono bilo 

vlasništvo, bilo koja vrsta služnosti ili građenje, tada možemo prići realizaciji 
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projekta. Nikako prije, ali ako mi odlučimo da je nešto nama od strateškog 

interesa, projekt koji želimo, ako spominjete Ivančicu koji je bio projekt dvije 

razvojne agencije i 3 županije, mislim da tu uopće nema usporedbe.  

Milorad Batinić: Možda samo kratka nadopuna vezana na trim stazu. Naime, 

vjerojatno ste shvatili, tu je problem imovinsko – pravni, nesređena je gruntovna 

knjiga, to je jedna stvar, problem, a druga stvar je što je Državni ured za 

upravljanje državnom imovinom uspio tek prošle godine popisati i evidentirati veći 

dio državne imovine, tako i zemljišta. Agencija za plaćanje u poljoprivredi, mislim 

da još uvijek nisu do kraja uspjeli evidentirati u ove 3 godine zemljište. Zašto to 

nije bilo prethodnih 20 napravljeno, možda je to pravo pitanje, koje ste trebali 

postaviti.  Ono što su naslijeđeni problemi i koje mi sad iščitavamo kod 

provođenja određenih projekata, to je ostavština, to je zalog prethodnih vlada 

zašto nisu napravili. Radi se o državnom zemljištu. Znači, ali nitko ne brani, niti 

jedan zakon da idete sa idejnim projektom ili idejnim rješenjem ili projektom do 

razine za koji ne treba lokacijska dozvola ili pravo građenja, ili  čak i lokacijska 

dozvola po zakonu građenja, to imate pravo zatražiti, a da nije vaše zemljište, ali 

graditi ne možete. Što se tiče same Ivančice, znači projekt je išao 2000. godine. 

Ponovljen je zahtjev, prvi zahtjev je išao 2003. , ponovljen je zahtjev išao 2005. i 

2006., tadašnji ured, ne znam više kako se zvao, nisu imali pojma da to zemljište, 

da taj vojni objekt postoji. Dok  sada Državni ured za upravljanje državnom 

imovinom nije išao u sređivanje svega toga skupa, dok nisu uspjeli upisati. S time 

da smo, mislim da se radilo o 2000. godine našom inicijativom, traženjem toga i 

upozorenjem suda u Zlataru, tamo se vodio postupak, jer na toj čestici izgrađen 

je vojni objekt, zatražen je povrat imovine. I da nije bilo naše intervencije, sudac,  

naravno jer ne zna, nema odakle saznati, darovao bi dio toga zemljišta sa 

nekretninom na kojoj je izgrađena, a to je državno vlasništvo. Toliko o ozbiljnosti 

prethodnika prethodnih 20 godina, upravljanja, rada i raspolaganja državnom 

imovinom, a posljedično tome, mi smo samo kolateralne žrtve, ne samo mi, mi 

smo pojedinci. No, međutim, stvari bi trebale sad biti definirane, a zašto i nadam 

se konačnoj realizaciji toga, svi mi se nadamo. Proračun je plan, a u izvršenju 

proračuna vidi se i obrazloženje iz kojih razloga nije izvršen. Treba samo čitati 

papire i sve je vidljivo i sve se zna.  

Nitko se više nije javio za raspravu i predsjednik zaključuje raspravu. 

 

Predsjednik Vijeća konstatira da je u 20,17 sati sjednicu napustila vijećnica 

Jasenka Friščić te je u trenutku glasanja na sjednici nazočno 14 vijećnika. 
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Nakon provedenog glasanja predsjednik Vijeća konstatira da je od 14 nazočnih 

vijećnika 12 vijećnika glasovalo „za“ i 2 vijećnika „protiv“ te su s 12 glasova 

donijete 

 

I. IZMJENE PROGRAMA 

javnih potreba u sportu Grada Ivanca za 2015. godinu 

 

 

I. 

U Programu javnih potreba u sportu Grada Ivanca za 2015. godinu („Službeni 

vjesnik Varaždinske županije“ br. 58/14)  točka III. mijenja se i glasi: 

 „Slijedom nabrojenih javnih potreba u sportu, realizacija Programa javnih potreba u 

sportu Grada Ivanca za 2015. godinu predlaže se prema navedenim programskim 

područjima sa slijedećim iznosima:  

Programsko područje Planirani iznos za 

2015.g. – u kunama 

1. Djelatnost Zajednice sportskih udruga 650.000,00 

2. Sportske manifestacije od značaja za Grad    

    Ivanec 

  33.500,00 

3. Održavanje sportskih terena   50.000,00 

4. Najam dvorana 190.000,00 

5. Sportska infrastruktura – Zona Margečan – 

zemljište, parcelacije zemljišta i projektna 

dokumentacija 

41.660,00 

6. Zona sporta i rekreacije „Jezera“ – Trim staze 100.000,00 

7. Školski sportski klubovi 10.000,00 

8. Zemljište i oprema za igrališta 40.000.00 

UKUPNO:  1.115.160,00 

 

II. 

 

Ove Izmjene  Programa objaviti će se u Službenom vjesniku Varaždinske 

županije. 

 

 

TOČKA 11. 

Izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture  

za 2015. godinu 

 

Predsjednik Vijeća konstatira da se u 20,25 sati na sjednicu vratila vijećnica 

Jasenka Friščić te je na sjednici opet nazočno 15 vijećnika. 

 

Otvorena je rasprava. 
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Vladimir Lacković: Iz ovoga ne vidim za koliko se povećavaju sredstva  za 

održavanje javne rasvjete u ovoj godini u odnosu na izvorni proračun. Nisam 

zadovoljan s funkcioniranje javne rasvjete jer jako veliki broj žarulja ne radi. 

 

Stanko Rožman: Samo treba čitati obrazloženje, u ovom dodatku koji smo vam 

dali uz obrazloženje i uz taj program, u toj tablici je jasno vidljivo, točka 5.1 

popravak javne rasvjete  95.000,00, plus 95.000,00 kuna, dakle povećava se 

javna rasvjeta za 95.000,00  i to je u tom materijalu vidljivo. Ono što je tu 

utrošeno ne možemo vam dati podrobnije podatke, to povećanje je došlo  zbog 

toga što smo zadnjih dva mjeseca popravka, redovitog popravka javne rasvjete, 

primili račune u 2015. godini.  Dakle, to su razlozi povećanja i ovo što smo imali, 

što smo već jedan dio tih poslova ustvari, manje-više i odradili. Dopuna 

Šabanove i Gajeve, sanacija kandelabara u Kovačićevoj i planira se u ovoj godini 

nešto nadopuniti javne rasvjete na temelju zahtjeva mjesnih odbora. O velikoj 

dopuni ne možemo govoriti jer vidite da su nam i tu sredstva malo ograničena.  

Što se tiče funkcioniranje javne rasvjete, vjerujte da nismo niti mi zadovoljni. 

Međutim, nismo jedini, da li je to utjeha ili nije, bojim se da nije, za mene osobno 

nije. Kontaktirali smo i Varaždin sa ovim natrijevim žaruljama 70W, problem imaju 

svi koji su ih ugradili i tu nažalost dolazi do malo češćeg pregorijevanja. To je 

jedna stvar. Naravno, ukoliko ih uspoređujemo sa bivšima živima,  ali živine 

žarulje se više ne ugrađuju pa ne znam da li se više i proizvode zbog zaštite 

okoliša. To je taj problem  koji je evidentiran i u jednom dijelu nam nažalost 

narušava, iako troškovi ovog čistog održavanja i nisu toliko enormno visoki u 

odnosu na prijašnje godina, pogotovo one godine kada je HEP održavao i kada 

smo imali živine žarulje i kada smo imali jednom mjesečno ili jednom  u dva 

mjeseca  plaćali obilazak HEP-a i kada smo imali, mogu reći po slobodnoj 

procjeni nekih cca 300 do 400 žarulja  sigurno manje. Međutim, bez obzira na to, 

malo nam narušava troškove  uštede koje smo postigli kroz ovu štednu rasvjetu. 

Ništa nam drugo ne preostaje, nego moramo redovito pratiti, čak  smo prešli, 

pokusno na 10 kuna skuplje natrijeve žarulje, ali ima deklarirano  4000 sati duže. 

I sad ih pratimo da vidimo da li ćemo iste probleme imati, da li  će se isto tako 

gasiti i paliti. Sa svime na kraju krajeva moramo biti zadovoljni, a sa tim 

problemima, moramo ih  rješavati, ništa drugo, i na pritisak ljudi koji su isto 

nezadovoljni, moramo reagirati. Reagiramo dva puta mjesečno. 

 

Više se nitko nije javio za raspravu te predsjednik zaključuje raspravu. 

 

Nakon provedenog glasanja predsjednik Vijeća konstatira da je svih 15 nazočnih 

vijećnika glasovalo „za“ te su jednoglasno donijete 
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IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA 
ODRŽAVANJA KOMUNALNE 

INFRASTRUKTURE ZA 2015. GODINU 
 
I. Ovim Izmjenama i dopunama Programa održavanja komunalne 
infrastrukture za 2015. godinu mijenja se Program održavanja komunalne 
infrastrukture za 2015. godinu (''Službeni vjesnik Varaždinske županije'' br. 
58/14) na način da glasi: 
 
1. UVODNE ODREDBE 

 
1.1. Ovim se Programom održavanja komunalne infrastrukture na području 

Grada Ivanca za 2015. godinu, u skladu s predvidivim sredstvima i izvorima financiranja 
određuju poslovi i radovi na održavanju objekata i uređaja komunalne infrastrukture koji 
se podrazumijevaju pod obavljanjem komunalne djelatnosti održavanja čistoće u dijelu 
koji se odnosi na čišćenje javnih površina,  održavanja javnih prometnih površina, 
čišćenje i održavanje spomenika, održavanja nerazvrstanih cesta, održavanje cesta i 
javnih površina u gospodarskim zonama, čišćenje kanala i potoka Bistrice, održavanje 
javne rasvjete i potrošnja električne energije za javnu rasvjetu, prigodno uređenje Grada, 
održavanje groblja, održavanje igrališta, igrališta za djecu i opreme, te sanacija divljih 
deponija.  

2. SREDSTVA ZA OSTVARIVANJE PROGRAMA 

2.1. Sredstva za ostvarivanje Programa održavanja komunalne infrastrukture u 
2015. godini određena su u iznosu od 3.162.662,57  kuna, a osigurat će se iz sljedećih 
izvora: 

 
- komunalna naknada 
- naknada za korištenje javnih površina 

2.300.000,00 kuna 
100.000,00 kuna 

- ostali prihodi Proračuna Grada Ivanca                                                                                 762.662,57 kuna 

  

  
3. ODRŽAVANJE KOMUNALNE INFRASTRUKTURE 
 

3.1. Na temelju predvidivih sredstava za ostvarivanje Programa održavanja 

komunalne infrastrukture, u nastavku se određuju poslovi i radovi na održavanju 
objekata i uređaja komunalne infrastrukture u 2015. godini po vrsti komunalne 
djelatnosti, s procjenom pojedinih troškova, kako slijedi: 

Redni 
broj 

Opis poslova 
Planirana 
vrijednost  

1. ČIŠĆENJE I ODRŽAVANJE JAVNIH POVRŠINA I RADOVI NA UREĐENJU GRADA 
IVANCA 

A) RADOVI NA ČIŠĆENJU I ODRŽAVANJU JAVNIH ZELENIH POVRŠINA 

1. Čišćenje i održavanje travnatih površina 169.825,00 

2. Održavanje ukrasnog i ostalog grmlja 22.912,50 

3. Održavanje živih ograda 24.018,75 

4. Uređivanje drveća 20.000,00 
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5. Održavanje cvjetnih gredica i visećih žardinjera 96.001,25 

6. Održavanje staza i parkovnih elemenata 64.501,69 

7. Sadnja trajnog raslinja 15.916,25 

8. Održavanje javnih zelenih površina malčanjem 85.000,00 

9. 
Održavanje zelenih površina dječjih igrališta na području 
Grada Ivanca 

40.000,00 

 U K U P N O: 538.175,44 

B) RADOVI NA ČIŠĆENJU I ODRŽAVANJU JAVNIH PROMETNIH POVRŠINA 

1. Ručno čišćenje javno-prometnih površina I. gradske zone 8.470,00 

2. Ručno čišćenje javno-prometnih površina II. gradske zone 21.937,50 

3. Ručno čišćenje javno-prometnih površina III. gradske zone 6.393,75 

4. Svakodnevno pražnjenje košarica za smeće 30.200,00 

U K U P N O: 67.001,25 

C) RADOVI NA ČIŠĆENJU I ODRŽAVANJU SPOMENIKA I SPOMEN-OBILJEŽJA 

1. Čišćenje i održavanje spomenika i spomen-obilježja 20.000,00 

U K U P N O: 20.000,00 

S V E U K U P N O: 625.176,69 

2. ODRŽAVANJE NERAZVRSTANIH CESTA 

2.1. Šljunčanje nerazvrstanih cesta, strojno planiranje 100.000,00 

2.2. 
Čišćenje odvodnih jaraka, iskop zemljanog materijala sa 
izradom pokosa  

150.000,00 

2.3. 
Sanacija oštećenog asfalta sa zamjenom tampona, krpanje 
udarnih rupa nerazvrstanih cesta, izrada muldi 

150.000,00 

2.4. 
Čišćenje i odštopavanje slivnika od nanosa otpada i mulja, 
čišćenje cijevnih propusta  

10.000,00 

2.5. 
Čišćenje nerazvrstanih cesta od nanosa otpada i mulja 
poslije većih kiša 

50.000,00 

2.6. Popravak šahtova, revizionih okana 5.000,00 

2.7. Popravak slivnika 10.000,00 

2.8. Sanacija zacijevljenih kanala oborinskih voda 50.000,00 

2.9. Zamjena i popravak cijevnih propusta  20.000,00 

  2.10. Popravak betonskih kanalica i rubnjaka 10.000,00 

  2.11. Popravak ograda uz nerazvrstane ceste 15.000,00 

  2.12. Košnja bankina uz nerazvrstane ceste u naseljima 10.000,00 

  2.13. Popravak vertikalne i horizontalne signalizacije 32.000,00 

  2.14. Sanacija manjih klizišta 20.000,00 

  2.15. Zimska služba 410.135,63 

  2.16. 
Održavanje i uređenje nogostupa i sličnih javno-prometnih 
površina 

45.000,00 

U K U P N O:                1.087.135,63 
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3. ODRŽAVANJE CESTA I JAVNIH POVRŠINA U GOSPODARSKIM ZONAMA 

3.1. Održavanje cesta i javnih površina u gospodarskim zonama                    25.000,00 

U K U P N O:                    25.000,00 

4. ČIŠĆENJE KANALA I POTOKA BISTRICE 

 4.1 Čišćenje kanala i potoka Bistrice 25.000,00 

U K U P N O: 25.000,00 

5. JAVNA RASVJETA 

5.1. Održavanje javne rasvjete 385.351,50 

5.2. Potrošnja električne energije za javnu rasvjetu 900.000,00 

U K U P N O: 1.285.351,50 

6. PRIGODNO UREĐENJE GRADA 

6.1. Božićno i novogodišnje uređenje Grada 70.000,00 

U K U P N O: 70.000,00 

7. ODRŽAVANJE GROBLJA 

7.1. Groblja u Ivancu, Prigorcu, Margečanu i Radovanu 4.998,75 

U K U P N O: 4.998,75 

8. ODRŽAVANJE IGRALIŠTA, IGRALIŠTA ZA DJECU I OPREME 

8.1. Održavanje igrališta, igrališta za djecu i opreme 20.000,00 

U K U P N O: 20.000,00 

       9.   SANACIJA DIVLJIH DEPONIJA 

9.1. Sanacija divljih deponija 20.000,00 

U K U P N O: 20.000,00 

S V E U K U P N O: 3.162.662,57 

 
 
4. ZAVRŠNE ODREDBE 
   

  4.1. Radi efikasnije i racionalnije realizacije Programa, gradonačelnik može izvršiti     

preraspodjelu sredstava između pojedinih rashoda i izdataka utvrđenih ovim 
Programom. 

  4.2.  Plan zimske službe za razdoblje 2014./2015. godine, Troškovnik redovitog 

čišćenja i   održavanja javnih zelenih i prometnih površina grada Ivanca za 
2015. godinu i Cjenik za radove na održavanju nerazvrstanih cesta i odvodnje 
grada Ivanca za 2015. godinu sastavni su dijelovi ovog Programa. 

 
 

II.     Ove Izmjene i dopune Programa  održavanja komunalne infrastrukture za 2015. 

godinu objavit   će se u Službenom vjesniku Varaždinske županije. 



35 
 

TOČKA 12. 

Izmjene i dopune Programa gradnje objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture za 2015. godinu 

 

Otvorena je rasprava. 

 

Mirko Žimbrek: Vidim da je uvećanje, ako sam ja dobro iz materijala iščitao, 

1.073,300,00 kuna. Mene osobno zanima jer vidim da je jednim dijelom radova 

prometnica u zoni C3, dakle odnosi se na dionicu u Ulici Ljudevita Gaja  i na 

Preradovićevu ulicu. Dijelom je već, što se tiče Preradovićeve ulice dogovoreno. 

Mene zanima  s obzirom da Gajeva ulica ide tu od Srednje škole, siječe 

Nazorovu, ide kraj doma, kraj Osnovne škole, trebala bi kroz Bistricu ići i spaja se 

sa Stepinčevom i  Mirka Maleza. S obzirom da je na toj stavci ostavljeno 

405.000,00 kuna što je predviđeno za projekte, za gradnju i za nadzor.  Htio bih 

točno znati što se ove godine namjerava raditi i na kojem potezu.  

 

Stanko Rožman: U Ulici Ljudevita Gaja nažalost imamo jedan imovinsko – pravni 

problem koji trebamo riješiti i mi smo pretprošle godine građevinske dozvole 

ishodili. I što se tiče Ljudevita Gaja, ta ulica je ovdje spomenuta samo iz tog 

razloga da u tom dijelu malo raskrižja aktiviramo, da započnemo i da aktiviramo 

građevinsku dozvolu jer će nam inače propasti jer će proći dvije godine od 

izdavanja iste. U građevinskoj dozvoli je obuhvaćena i Ulica Ljudevita Gaja, dakle 

ovaj kompletan most s izlaskom van i spoj s Preradovićevom dolje. U Ulici 

Ljudevita Gaja, bojim se, ove godine nećemo ništa odraditi, naprosto idemo 

aktivirati građevinsku dozvolu da nam ne propadne. Otvorit ćemo gradilište, 

prijavit ćemo radove, ali u sklopu Preradovićeve ulice, da ove dvije dozvole 

aktiviramo jer inače će nam propast, a za ove odvojke desno u Preradovićevoj tu 

smo ishodili građevinske dozvole i tu idemo s onime što je ovdje predviđeno, što 

vidite u gradnji, to je iskapanje humusa, navoženje tamponom kako bismo te 

novoformirane parcele koje smo dogovorili  zajedno s vlasnicima, napravili tzv. 

urbanu komasaciju, da bismo te parcele otvorili, idemo na 3 metara iskopa 

humusa, 3 metara navoza makadama. Ivkom će prije toga izgraditi kanalizaciju 

unutra, a ostala infrastruktura je projektirana bočno tako da se to može u idućim 

godinama nezavisno od ovoga raditi. Bitno je da sad napravimo kanalizaciju jer je 

ona u sredini ceste, dakle tih 146.000 kuna, to je za odvojke Preradovićeve, da 

otvorimo ta gradilišta i da ih možemo aktivirati. I naravno rješavanje ovih 

imovinsko – pravnih odnosa, otkup zemljišta itd.  
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Goran Slavinec: Ukratko, ja se samo želim nadovezati na točku broj 2 prometne 

površne, što se tiče nogostupa u Jerovcu. Izražavam zadovoljstvo da se kreće u 

asfaltiranje tog nogostupa, ali isto tako i žaljenje za stanjem tih škarpi koje su 

2009. bile izgrađene, a danas su već u dosta lošem stanju i izrazito ispucane. 

 

Milorad Batinić: U svezi garancije za građenje, znači tu su bili odabrani ovlašteni, 

licencirani graditelji, bio je nadzor, sve je rađeno prema zakonu i građevinski 

nadzor, odnosno građevinska garancija bila je dvije godine. Po meni bi to trebalo 

daleko više, ali svakako da ćemo vidjeti o čemu se radi. 

 

Goran Slavinec. Na nekim mjestima škarpa se odvojila po 10 – 15 cm i drži je 

samo armatura, tu su i velika oštećenja, da nije prošlo puno godina od izgradnje,  

nekih 5-6 godina. Isto se vidljivo naročito na potezu kod kapelice u Jerovcu. 

 

Milorad Batinić: Službe će vidjeti kad će se raditi, a ukoliko će trebati sanaciju 

napravit će se. Čudi me jer nismo imali do sada  nikakvih primjedbi. Ovo je prva. 

 

Više se nitko nije javio za raspravu za predsjednik zaključuje raspravu. 

 

Nakon provedenog glasanja predsjednik Vijeća konstatira da je svih 15 nazočnih 

vijećnika glasovalo „za“ te sz jednoglasno donijete 

 
IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA 

GRADNJE OBJEKATA I UREĐAJA  
KOMUNALNE INFRASTRUKTURE ZA 2015. GODINU 

 

A. Ovim Izmjenama i dopunama Programa gradnje objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture za 2015. godinu mijenja se  Program gradnje objekata i uređaja 
komunalne infrastrukture za 2015. godinu (''Službeni vjesnik Varaždinske županije“ br. 
58/14) na način da glasi: 
 

I. UVODNE ODREDBE 
 

Ovim se Programom gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture na 
području Grada Ivanca za 2015. godinu, u skladu s predvidivim sredstvima i izvorima 
financiranja određuje gradnja objekata i uređaja komunalne infrastrukture: 

- javnih površina, 
- prometnica i prometnih površina, 
- javne rasvjete, 
- gospodarenja komunalnim otpadom, 
- odvodnje i pročišćavanja otpadnih voda. 
 
Ovim se Programom određuje opis poslova s procjenom troškova za gradnju 

pojedinih objekata i uređaja komunalne infrastrukture, te iskaz financijskih sredstava 
potrebnih za ostvarivanje programa s naznakom izvora financiranja po djelatnostima. 
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II. SREDSTVA ZA OSTVARIVANJE PROGRAMA S NAZNAKOM IZVORA 

FINANCIRANJA 
 

Sredstva potrebna za ostvarivanje Programa gradnje objekata i uređaja komunalne 
infrastrukture za 2015. osigurat će se iz komunalnog doprinosa, cijene komunalne 
usluge, naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada, ostalih prihoda 
proračuna Grada Ivanca, te drugih izvora utvrđenih posebnim propisom. 

 
Planirana sredstva za financiranje Programa gradnje objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture za 2015. u iznosu od 5.383.300,00 kuna rasporedit će se za financiranje 

gradnje objekata i uređaja po djelatnostima:  
- javne površine  
- prometnice i prometne površine   
- javna rasvjeta  
- gospodarenja komunalnim otpadom, 
- odvodnje i pročišćavanja otpadnih voda. 

Iskaz financijskih sredstava potrebnih za ostvarivanje Programa s naznakom 
izvora financiranja i rasporeda sredstava po djelatnostima sadržan je u dijelu Programa 
u kojem se određuje opis poslova s procjenom troškova za gradnju pojedinih objekata i 
uređaja komunalne infrastrukture. 

Troškovi gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture procijenjeni su 
temeljem važećih cijena gradnje tih ili sličnih objekata u vrijeme izrade ovog programa, 
te će se točan opseg i vrijednost radova utvrditi nakon ishođenja tehničke dokumentacije 
i provedenog postupka nabave. 
 
III. GRADNJA OBJEKATA I UREĐAJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE 

 
1. JAVNE POVRŠINE  

 
1.1. U smislu ovog Programa, pod gradnjom javnih površina podrazumijeva se 

gradnja i uređenje javnih prometnih površina (trgovi, pločnici, javni prolazi, šetališta i 
sl.), javnih zelenih površina (dječja igrališta s pripadajućom opremom, parkovi,  javni 
športski i rekreacijski prostori i sl.), te javnih objekata i uređaja (oglasni stupovi, javni 

satovi, groblje, tržnica i drugi slični objekti i uređaji). 
1.2. Troškovi predložene gradnje i uređenja javnih površina u 2015. godini 

procjenjuju se u iznosu od 548.000,00 kuna, a u nastavku se daje opis poslova s 

procjenom troškova gradnje pojedinih objekata i uređaja javnih površina, sa iskazanim 
izvorom financiranja za djelatnost: 

 
Redni 
broj 

Naziv objekta ili uređaja Vrsta radova Procjena troškova 

1.GRADNJA I UREĐENJE DJEČJIH IGRALIŠTA 

1. 
Otkup, uređenje i opremanje dječjih 
igrališta na području Grada Ivanca 

Otkup zemljišta 33.000,00 
183.000,0

0 Uređenje i opremanje, 
nadzor 

148.000,00 

2.000,00 

U K U P N O: 183.000,00 
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2.GRADNJA I UREĐENJE TRGOVA I PARKOVA 

1. Uređenje Malog parka u Ivancu 
Idejni projekt, 
uređenje, 
nadzor 

8.500,00 
100.000,0

0 
89.500,00 

2.000,00 

2. Glavni gradski trg Idejni projekt 100.000,00 

3. 
Uređenje javne površine uz dječji vrtić 
u Ivancu 

Idejni projekt 15.000,00 

U K U P N O : 215.000,00 

3.GRADNJA I UREĐENJE GROBLJA 

1. 
Gradnja i uređenje groblja – 
Margečan i Radovan 

Gradnja 125.000,00 

2. 
Gradnja i uređenje groblja u Ivancu i 
Prigorcu 

Gradnja 25.000,00 

U K U P N O : 150.000,00 

S V E U K U P N O: 548.000,00 

Izvori financiranja:  
1. Točka 1.1. komunalni doprinos 90.000,00 kn, a ostatak iz kapitalnih potpora i ostalih prihoda 

Proračuna 
2. Točka 3.1. komunalni doprinos 120.000,00 kn, a ostatak iz kapitalnih potpora i ostalih prihoda 

Proračuna 

3. Ostale točke programa: Proračun Grada Ivanca - ostali prihodi Proračuna i kapitalne potpore 

 
 

2. PROMETNICE I PROMETNE POVRŠINE  
 
2.1. Pod prometnicama i prometnim površinama podrazumijevaju se radovi na 

izgradnji odnosno rekonstrukciji prometnica i prometnih površina, izgradnja i uređenje 
nogostupa, autobusnih stajališta, mostova, te modernizacija-asfaltiranje nerazvrstanih 
cesta. 

 
2.2. Troškovi planirane gradnje i uređenja prometnica i prometnih površina u 

2015. godini procjenjuju se u iznosu od 2.030.300,00 kune, a u nastavku se daje opis 

poslova s procjenom troškova gradnje prometnica i prometnih površina sa iskazanim 
izvorom financiranja za djelatnost: 

 

Redn
i broj 

Naziv objekta ili uređaja Vrsta radova Procjena troškova 

1.  IZGRADNJA I REKONSTRUKCIJA PROMETNICA, PROMETNIH POVRŠINA I NOGOSTUPA 

1. Nogostup uz ŽC 2101 Jerovec Gradnja 165.000,00 

2. 
Nogostup uz ŽC 2085 Ivanec-Jerovec l=700 
m' 

Pripremni radovi 40.000,00 

3. 
Prometnice u Zoni C-3 u Ivancu – Lj. Gaja i 
P. Preradovićeva 

Gradnja, 
nadzor, 
geod. elaborat, 
otkup zemljišta 

146.000,00 

405.000,00 
4.000,00 

20.000,00 

235.000,00 
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4. 
Prometno rješenje – uređenje prometa u 
Ivancu 

Projekt 40.000,00 

5. - Nogostup u Ivancu (uz DC-35) 

Spuštanje 
postojećih 
rubnjaka  
nogostupa i 
građenje rampi za 
invalide 

60.000,00 

6. Autobusna stajališta 

Gradnja 55.000,00 

70.000,00 Otkup zemljišta 10.000,00 

Geodetski radovi 5.000,00 

7. 
-  Odvojak prometnice u stambenoj zoni u 

Ivanečkom Naselju 
Gradnja 30.000,00 

8. 
- Uređenje nerazvrstane ceste u Stažnjevcu 

(Hruškari) l=625,0 m' 
Pripremni radovi, 
projekt 

141.500,00 
150.000,00 

8.500,00 

9. Uređenje parkirališta u Prigorcu Otkup zemljišta 20.000,00 

10. Kolodvorska ulica u Ivancu 
Projektna 
dokumentacija 

35.000,00 

11. 
Obnova mostova na nerazvrstanim cestama 
na potoku Željeznici 

Gradnja 100.000,00 

12. Sanacija klizišta uz nerazvrstane ceste 
Proj. dok., 
gradnja 

5.000,00 
75.000,00 

70.000,00 

13. 
Oborinska odvodnja nerazvrstane ceste 
Vuglovec-Gečkovec 

Proj. 
dokumentac., 
gradnja, 
nadzor 

12.750,00 

160.000,00 138.000,00 

9.250,00 

14. 
Uređenje nerazvrstane ceste uz potok 
Vuglovčak 

Geodetski radovi 12.000,00 
32.000,00 

Otkup zemljišta 20.000,00 

15. 
Rekonstrukcija nerazvrstane ceste u 
Prigorcu 

Proj.dokumentaci
ja 

100.000,00 
110.000,00 

Geodetski radovi 10.000,00 

16. 
Ojačanje pješačkog mosta na rijeci Bednji u 
Jerovcu 

Projektna 
dokumentacija 

8.000,00 

17. 
Uređenje pristupnog puta i oborinske 
odvodnje u Bedencu 

Gradnja 20.000,00 

18. 
Otkup zemljišta za proširenje nerazvrstane 
ceste u Cerju Tužnom 

Otkup zemljišta 3.000,00 

19. 
Otkup zemljišta za izgradnju nogostupa uz 
ŽC u Salinovcu 

Otkup zemljišta 15.000,00 

20. 
Otkup zemljišta za proširenje ulice A. 
Mihanovića u Ivancu 

Otkup zemljišta 3.000,00 

21. 
Nerazvrstana cesta u Ivancu – zamjena 
nekretnina (Trasa d.o.o.) 

Zemljište 16.300,00 

 U K U P N O:  1.557.300,00 

2.  MODERNIZACIJA - ASFALTIRANJE NERAZVRSTANIH CESTA 

1. 
Modernizacija u MO Lovrečan 
- Odvojak Đunđeki l= 996,0 m' 

Izgradnja, 
nadzor 

349.900,00 
355.000,00 

5.100,00 

2. 
Modernizacija u MO Lovrečan 
- Odvojak Kirini l= 132,0 m' 

Izgradnja, 
nadzor 

59.000,00 
60.000,00 

1.000,00 

3. Modernizacija u MO Ivanečki Vrhovec Izgradnja, 9.800,00 10.000,00 



40 
 

- Odvojak kod trafostanice l=25 m' nadzor 200,00 

4. 
Modernizacija u MO Ivanec 
- Vrtna ulica – l=75 m' 

Izgradnja, 
nadzor 

27.500,00 
28.000,00 

500,00 

5. 
Modernizacija u MO Ivanec 
- Odvojak Vukovićeve ul. – l=50 m' 

Izgradnja, 
nadzor 

19.700,00 
20.000,00 

300,00 

 U K U P N O:  473.000,00 

S V E U K U P N O: 2.030.300,00 

Izvori financiranja:  
1. Točka 1.3. komunalni doprinos 200.000,00 kn, a ostatak iz kapitalnih potpora i ostalih prihoda 

Proračuna 
2. Točka 2.1. komunalni doprinos 160.000,00 kn, a ostatak iz kapitalnih potpora i ostalih prihoda 

Proračuna 

3. Ostale točke programa: Proračun Grada Ivanca - ostali prihodi Proračuna i kapitalne potpore 

 
3. JAVNA RASVJETA 

 
3.1. Pod javnom rasvjetom podrazumijevaju se objekti i uređaji za rasvjetljavanje 

javnih površina, te javnih i nerazvrstanih cesta, kao i stvaranje preduvjeta za njihovo 
funkcioniranje. 

 
3.2. Troškovi planirane gradnje objekata i uređaja javne rasvjete u 2015. godini 

procjenjuju se u iznosu od 135.000,00 kuna, a u nastavku se daje opis poslova s 

procjenom troškova gradnje pojedinih objekata i uređaja javne rasvjete, sa iskazanim 
izvorom financiranja za komunalnu djelatnost: 

 

Redni 
broj 

Naziv objekta ili uređaja Vrsta radova Procjena troškova 

JAVNA RASVJETA 

1. 
Javna rasvjeta uz DC 35 Kaniža-
Vuglovec l=275 m' 

Projektna 
dokumentacija, gradnja 

110.000,00 

2. 
Produžetak javne rasvjete (Lovrečan, 
Punikve…) 

Gradnja 25.000,00 

  U K U P N O: 135.000,00 

Izvori financiranja:   
1. Točka 1. komunalni doprinos 30.000,00 kn, a ostatak iz kapitalnih potpora i ostalih prihoda 

Proračuna 

2. Ostale točke programa: Proračun Grada Ivanca - ostali prihodi Proračuna i kapitalne potpore 

 
4. PROGRAM GRADNJE GRAĐEVINA ZA GOSPODARENJE KOMUNALNIM 

OTPADOM 
 

4.1. Programom gradnje građevina za gospodarenje komunalnim otpadom 

predviđena je gradnja objekata i nabava opreme za gospodarenje komunalnim otpadom, 
te radovi na sanaciji i zatvaranju odlagališta komunalnog otpada. 

 

4.2. Troškovi za realizaciju Programa gradnje građevina za gospodarenje 
komunalnim otpadom u 2015. godini procjenjuje se u iznosu od 2.640.000,00 kuna, a u 
nastavku daje se opis poslova s procjenom troškova gradnje pojedinih građevina za 
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gospodarenje komunalnim otpadom i nabave opreme, sa iskazanim izvorom financiranja 
za komunalnu djelatnost: 

 

Redn
i broj 

Naziv objekta ili uređaja Vrsta radova Procjena troškova 

GRADNJA GRAĐEVINA I NABAVA OPREME ZA GOSPODARENJE KOMUNALNIM OTPADOM 

1 
Odlagalište komunalnog otpada 
«Jerovec»  

Radovi sanacije i 
nadzor 

1.550.000,00 

2. 
Objekti za gospodarenje otpadom 
– reciklažno dvorište građevinskog 
otpada 

Gradnja objekta 220.000,00 

400.000,00 
Projektna 
dokumentacija 

30.000,00 

Otkup zemljišta 150.000,00 

3. Oprema za gospodarenje otpadom 
Nabava opreme i 
gradnja objekta 

450.000,00 

4. Uređenje pristupnih prometnica 
Gradnja 200.000,00 

240.000,00 Projektna 
dokumentacija 

40.000,00 

U K U P N O: 2.640.000,00 

Izvori financiranja:   
1. Proračun Grada Ivanca 

2. Ostali izvori - kapitalne potpore 

 
5.  ODVODNJA I PROČIŠĆAVANJE OTPADNIH VODA 

 

5.1. Pod gradnjom objekata i uređaja za odvodnju i pročišćavanje otpadnih voda 
podrazumijeva se gradnja uličnih odvodnih kanala s odvodnim cjevovodom i revizijskim 
oknima, sabirnih kanala, kolektora, crpnih stanica, retencija i preljeva. 

5.2. Troškovi planirane gradnje objekata za odvodnju i pročišćavanje otpadnih voda 
u 2015. godini procjenjuju se u iznosu od 30.000,00 kuna, a nastavku daje se opis 
poslova s procjenom troškova gradnje pojedinih objekata i uređaja odvodnje otpadnih 
voda, sa iskazanim izvorom financiranja za komunalnu djelatnost: 

Redni 
broj 

Naziv objekta ili uređaja Vrsta radova Procjena troškova 

ODVODNJA I PROČIŠĆAVANJE OTPADNIH VODA 

1. 
Projekt sustava prikupljanja i odvodnje 
otpadnih voda s područja aglomeracije 
Ivanec 

Otkup zemljišta 30.000,00 

U K U P N O: 30.000,00 

Izvori financiranja:   

1. Proračun Grada Ivanca 

S V E U K U P N O: 5.383.300,00 

 
6. ZAVRŠNE ODREDBE 

 
6.1. U okviru sredstava za provedbu ovog Programa dopuštena je preraspodjela 

utvrđenih sredstava između pojedinih rashoda i izdataka u cilju efikasnijeg i racionalnijeg 
ostvarivanja Programa i poboljšanja stanja u djelatnostima, a uz odobrenja 
gradonačelnika. 

6.2.  Ovaj Program objaviti će se u Službenom vjesniku Varaždinske županije. 



42 
 

 

B. Ove Izmjene i dopune Programa gradnje objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture za 2015. godinu objavit će se u Službenom vjesniku Varaždinske županije. 
 
 
 

 

TOČKA 13. 

I. izmjene i dopune Proračuna Grada Ivanca za 2015. godinu i projekcije za 

2016. i 2017. godinu 

 

Otvorena je rasprava. 

 

Vladimir Lacković: Mali osvrt na predloženi rebalans, da spomenem odmah naš 

stav o samom donošenju proračuna. Koncem prošle godine zna se kakav je bio 

naš stav i zna se da smo mi bili protiv toga koncepta i sad već nakon pola godine 

imamo rebalans. Bit će ih vjerojatno i još. Već smo u prethodnoj raspravi vidjeli 

jedan razlog zbog čega je došlo do rebalansa, dakle u izvršenju proračuna za 

2014. godinu. Tu se nema što reći jer kad je ostalo neraspoređenih 1.800.000,00 

kuna to se treba negdje rasporediti ove godine. Međutim, ja uvijek imam ono 

mišljenje da prihode i rashode proračunske treba realno planirati i da onda neće 

trebati toliki rebalansi i toliko bitne promjene. Može se samo reći da se realno 

planiraju samo oni prihodi koji se odnose na porezne prihode, oni jesu, ali mislim, 

sve ovo drugo, pomoći iz državnog proračuna i izvanproračunskih korisnika, to 

nikad nije realno. Vidi se da se to ne ostvaruje i onda poslije imamo izmjene. 

Dakle, manji proračunski prihodi uvjetuju i rashode koji se mogu ostvariti ove 

godine. Međutim, vidi se da i tu imamo nekih stvari s kojima se realno baš ne 

možemo jednostavno pomiriti, prije svega vidi se opet dosta veliki porast rashoda 

za zaposlene, izgleda da se ili zaposlio novi djelatnik, ja govorim o ukupnim 

troškovima, ne samo zaposlenih u gradskoj upravi, nego i kod svih ostalih 

korisnika proračunskih sredstava. Mi uvijek govorimo o tom postotku.  Imamo 

cirka 40% troškova  za zaposlene u odnosu na porezne prihode. Kad se tome 

dodaju materijalni rashodi koji premašuju ukupne troškove za zaposlene, dakle, 

sve skupa iznosi oko 13.000.000,00 kuna, a naših poreznih prihoda je 

15.500.000,00 kuna. Dakle, to su one stvari, neću sada ići u razmatranje tih 

stavki gdje se što povećava, gdje se što smanjuje jer to je stvar tehnike, ali 

mislim da ovakav prijedlog rebalansa definitivno nema nikakvog bitnog i 

strateškog ostvarenja, to su sve samo cifre koje nemaju utjecaja na gospodarstvo 

i na razvoj, to je stvarno po meni kozmetika. 

 

 



43 
 

Maja Darabuš: Dajem samo kratko objašnjenje vezano ove spomenute rashode 

za zaposlene i materijalne rashode koji su zbrojeni na 15.000.000,00 kuna pa je 

ispalo da su to troškovi zaposlenih. Rashode za zaposlene smo povećali po 

rebalansu za 268.000,00 kuna. Povećanja su se desila na rashodima za 

zaposlene  na javnim radovima. Kad smo u 10. mjesecu prošle godine radili 

proračun baratali smo s aktualnom informacijom  o sufinanciranju javnih radova 

od strane Zavoda za zapošljavanje. Početkom ove godine priča se izmijenila, 

odnosno drugačiji su omjeri financiranja. Hrvatski zavod za zapošljavanje za 

naših 6 zaposlenika na javnim radovima sufinancira njihovu plaću u 100% iznosu 

i  na taj način dali smo mogućnost toj dugotrajno nezaposlenoj populaciji da se 

uključi u društvo, da radi. 200.000,00 kuna planirano je unutar razdjela za 

gospodarstvo, odnosno imamo novu aktivnost, a to je projektni ured za mlade, 

nezaposlene osobe. Tu isto  tako imamo određene prijave prema Zavodu za 

zapošljavanje i ovo je sad bila prilika da pripremimo proračun za početak 

realizacije te aktivnosti. Što se tiče materijalnih rashoda, pod materijalne 

rashode, osim ovih naknada, troškova zaposlenima, vidite da idu rashodi za 

materijal i energiju i rashodi za uslugu.  U tim skupinama evidentiraju se 

materijalni rashodi koje imamo, najveći dio tih rashoda otpada na programe 

održavanja komunalne infrastrukture koji nam je oko 3 milijuna kuna. Tu se 

nalaze i dio materijalnih rashoda proračunskih korisnika koji se financiraju 

proračunskim sredstvima i da dalje ne nabrajam. To je kratko objašnjenje tih 

materijalnih rashoda. 

 

Milorad Batinić: Ne mogu da ne reagiram. Proračun se može iščitavati na samo 

jedan način ukoliko je čovjek dobronamjeran. Činjenica je da ja dajem vama za 

pravo, vi ste ekonomista po struci i da bolje to znate čitati od mene, ali pitanje je 

kako ga tumačite.  A tumačite ne na onaj način na koji se proračun tumači , na 

koji se iščitava, potpuno je legitimno da i politički šaljete određene poruke. 

Rashodi za zaposlene su u principu smanjeni. Vi govorite da nisu, da ste 

kvalitetno čitali materijale, znači  200.000,00 kuna za projekt, projektni ured koji 

se kandidira prema Fondu, prvi dio evaluacije je prošao. Očekujemo da će nam 

proći. To je znači model, program za novo zapošljavanje mladih osoba 

nezaposlenih sa Zavoda do 29 godina starosti od srednje, do više i visoke 

spreme. Znači to je onaj dio, učešće Grada, a projekt iznosi negdje preko 

500.000,00  kuna  ukupno. 

 

Lana Labaš: Oko 470.000 kuna je procjena, 50% su vanjski izvori. 

 

Milorad Batinić: Učešće Grada je u tom dijelu. Ako to smatrate i tretirate kao 

povećanje rashoda za zaposlene, onda oprostite gospodine Lackoviću, onda ste 
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zločesti. Vi kao ekonomist vrlo dobro znate iščitati. To moram naprosto reći, 

materijale rashode, tretman itd. Ja se ne bih sada želio ponovo vraćati, a što već 

10 godina tumačimo, govorimo, plaće zaposlenika itd., mislim da je to svima 

manje-više jasno. Ali velim, ne odričemo se  prava da vi tumačite kako želite, ali 

mislim da više niste ni uvjerljivi jer pitanje je koliko vam više ljudi mogu vjerovati , 

vašim riječima kad govorite ono što samo vi čitate i vidite.  Naime, sve je to 

vidljivo, sve je to provjerljivo, lako provjerljivo i dostupno. Što se tiče  samo 

rebalansa, ne znam zašto je rebalans toliko bauk  da se ne može mijenjati 

tijekom godine shodno određenim momentima, trenucima, događanjima. Mislim 

da to nije nikakav problem, da ne treba robovati tome, a okolnosti su dobre. Mi 

smo rebalans 2012. godine imali dvaput, 2013. godine isto tako. Natječaje, 

projekte koje smo kandidirali, znači naprosto, dešavaju se u određenom ciklusu, 

ne ponavlja se. Mi bi bili najsretniji kada bismo znali da ove godine 2015., 

resorna ministarstva raspišu sve projekte i da izvrše odabir, nitko sretniji od nas, 

od službi, konkretno pročelnice za financije i ostalih pročelnica i pročelnika, da se 

napravi proračun i ne trebamo ga mijenjati.  Naše prihode projiciramo, tu su vrlo 

male korekcije, ali to je naprosto nešto na što nemamo utjecaj. To nije od jučer, 

to je oduvijek tako i oduvijek će tako i biti. Znači, ne treba od rebalansa stvarati 

bauk, rebalans naprosto i osobno gledam kao jedan tehnički trenutak 

porihtavanja proračuna, odnosno financijskih sredstava. A činjenica je da 

proračun ne smije i ne može, po mojem poimanju biti statičan jer onda nije 

proaktivan. Postoje trenuci, momenti koji naprosto diktiraju da moraš nešto  

promijeniti. 

 

Mirko Žimbrek:  Ja nisam ekonomista i ne bih ulazio u detalje. Lani smo imali, 

ako se ne varam, tri rebalansa, bio je jedan radi udžbenika i bio je jedan rebalans 

u 12. mjesecu. Meni isto nije jasno to povećanje rashoda. Ja sam našao tu u 

materijalima: povećanje rashoda za 2.052.861,00 kuna, odnosno u postocima, 

7,57%. Zatim, formiranje projektnog ureda za mlade, nezaposlene,  tu je 

ostavljeno u proračunu negdje 200.00,00 kuna, s tim da će se to kandidirati za 

Fond, a i da se računa na 50% sredstava iz toga.  Što se tiče mladih tu iz Ivanca, 

koliko mi je poznata informacija, zadnjih nekoliko godina, bez obzira da li bilo 

visoko obrazovanje ili srednja stručna sprema, pogotovo  kada se radi o 

državnim firmama, bilo to u zdravstvu, bilo to u školstvu, od županije, od gradova, 

od općina, veliki dio mladih, vrlo teško se zapošljavaju. Određeni dio mladih 

zapošljava se, da se razumije tu nema nikakvog politikantstva, ako imaju u 

momentalnoj izvršnoj vlasti bilo kakvu vezu, jer drugačijeg načina nema i mora 

biti stranačka iskaznica. Na natječajima pogotovo gdje su interesantna mjesta, 

javlja se enormni broj za jedno radno mjesto, bilo visoko obrazovanje, bilo 

srednja stručna sprema. 
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Marina Držaić: Samo  sam se htjela uključiti pošto je tu iznesen podataka o ne 

znam kolikom broju zaposlenih. S obzirom da je Upravni odjel za opće poslove i 

društvene djelatnosti kojega sam ja pročelnica nadležan za radne odnose, po  ne 

znam koji puta ću ponoviti. Smanjen je broj zaposlenih za jednu osobu i to osobu 

koja je otišla u mirovinu, nismo zapošljavali nikog. Slovom i brojkom  u Gradu 

Ivancu zaposleno je 14 službenika i 2 namještenika na neodređeno vrijeme, pa 

onda ljudi mene pitaju, imate 30, imate 40 zaposlenih, ne nemamo. Imamo 

nekoliko osoba na stručnom osposobljavanju, da im se omogući da steknu radno 

iskustvo, da jednog dana idu položiti državni stručni ispit, imamo jednu osobu 

koja radi na određeno vrijeme za zamjenu za službenicu koja je na porodiljinom 

dopustu, jednu službenicu na određeno vrijeme koja se priprema za poslove 

računovodstvene, odnosno ovršne postupke. Zašto to govorim? Govorim to iz 

razloga jer Grad Ivanec je jedan od rijetkih gradova u Hrvatsko, što je također 

povjerljiva informacija, koji sve svoje prihode ubire sam. Mi nismo nikome, osim 

poreza na potrošnju, kojeg mora voditi porezna uprava, povjerili nikome i to ne 

plaćamo nikome. Svoje prihode ubiremo sami i naplaćujemo sami i ovršujemo 

sami, s 14 službenika. To je evidencija iz matične knjige zaposlenih Grada 

Ivanca. 

 

Milorad Batinić: Ne znam da li vi gospodine Žimbrek sumnjate u ovaj projekt? Da 

li ste protiv njega, nisam shvatio, ali što se tiče migracija, 2013. godine Hrvatska 

je postala punopravna članica EU što garantira svim gospodarstvenicima i  

građanima da mogu sudjelovati i raditi  u bilo kojoj drugoj europskoj zemlji. Ne 

vidim tu problem zašto netko, ukoliko tu nema posla, to nije slučaj sada, od jučer, 

idete tražiti posao negdje drugdje, u neku drugu članicu. Naravno da bi svi htjeli 

da ostanu ovdje, međutim u Saboru je isto tako bilo postavljeno jedno pitanje i 

statistički zavod je dostavio da je u Hrvatsku od ulaska  Hrvatske u EU više 

građana Hrvatske se doselilo u Hrvatsku nego je izašlo. Možete provjeriti. Bilo je 

zastupničko pitanje i odgovor je dat. Niti su odgovarali lijevi, niti su odgovarali 

desni. Sad meni tu neke stvari nisu jasne, pitanje je percepcije koju sami 

stvaramo.  Što se tiče stranačkih morate shvatiti jednu stvar, dobro to nije moja 

praksa, ja tada prozovem  imenom i prezimenom. A to i vama preporučam. Da 

navedete ime i prezime i osobe koja je dobila posao i preko koje je dobila posao 

pa vjerujem da ćete onda dobiti i odgovor točan da li je. Ovako generalno idemo 

govoriti, dajte mi reci tko je u Gradu Ivancu zaposlen za moga mandata s 

iskaznicom? Niti jedan, niti znam da li imaju ili nemaju, niti me ne zanima. Da li je 

praksa negdje drugdje, da. Znam za vremena kada je to bila praksa. Da li je još 

danas, ako je, definitivno sam apriori protiv toga pristupa. Za svako novo 

zapošljavanje koje je bilo u Gradu i koje će biti u Gradu, u gradskoj upravi, ide 
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preko natječaja , ide preko povjerenstva,  a vi dajte  ime i prezime i ako znam, ja 

ću vrlo rado odgovoriti.  

 

Mirko Žimbrek: Gospodine gradonačelniče, znate, ja vam 35 godina ovdje radim i 

jako veliki, široki krug ljudi bivše općine Ivanec poznajem.  Tako da sve što sam 

rekao nisam izmislio, vrlo dobro znam kakva je situacija. U svezi imena i 

prezimena, pa gdje bih bio da sad nekog spominjem da je dobio posao u ne 

znam kojoj školi ili vrtiću. Uopće nisam aludirao na Grad Ivanec. 

 

Milorad Batinić: Ispričavam se onda. Mislio sam da aludirate na Grad Ivanec. 

 

Mirko Žimbrek: Isto tako, sobno se pitam, imamo djecu, dosta veliku, koji čekaju, 

koji će danas sutra sa visokom stručnom spremom isto pokucati i tražiti posao. 

 

Milorad Batinić. Znači, neovisno da li se radi o Gradu, gradskoj upravi ili se radi o 

bilo kome, kojoj instituciji, ja vas pozivam recite imenom i prezimenom. Nemate 

se razloga bojati. Gradskom vijeću je zagarantirana javnost rada, dostupnost, 

evo pozivam vas. A ja pamtim isto jako dugo kao i vi, i rođen sam ovdje i 

poznajem ljude i znam svašta ljudi pričaju, a isto tako znam da su ljudi skloni 

kreirati priče rekla- kazala, nažalost. Mnogi su ponukani i dolaze ovdje u ured, tu 

je gospođa Canjuga koja može posvjedočiti, dolaze kod mene tražiti posao. Ljudi, 

u gradskoj upravi, mi nismo raspisali natječaj i to je to. Ljudi svašta i meni govore.  

 

Više se nitko nije javio za raspravu te predsjednik zaključuje raspravu. 

 

Nakon provedenog glasanja predsjednik Vijeća konstatira da je od 15 nazočnih 

vijećnika 10 vijećnika glasovalo „za“ i 5 vijećnika „protiv“ te su s 10 glasova 

donijete I. Izmjene i dopune Proračuna Grada Ivanca za 2015. godinu i projekcije 

za 2016. i 2017. godinu, KLASA: 400-06/15-01/01, URBROJ: 2186/12-04/16-

015-4, koji je u prilogu ovog Zapisnika i njegov je sastavni dio. 

 

 
 

TOČKA 14. 

Odluka o izradi III. izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Grada 

Ivanca 

 

Otvorena je rasprava. 

 

Nitko se nije javio za raspravu. 
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Nakon provedenog glasanja predsjednik Vijeća konstatira da je svih 15 nazočnih 

vijećnika glasovalo „za“ te je jednoglasno donijeta 

 

O D L U K A 
o izradi III. Izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Grada Ivanca 

 
 

Članak 1. 

 
Donosi se Odluka o izradi III. Izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Grada Ivanca 
(u daljnjem tekstu: Plan).  

 
Članak 2. 

 
Odlukom se utvrđuje prava osnova za izradu i donošenje Plana, razlozi za donošenje 
Plana, obuhvat Plana, sažetu ocjenu stanja u obuhvatu Plana, ciljevi i programska 
polazišta Plana, popis dokumenata u skladu s kojima se utvrđuju zahtjevi za izradu 
Plana, način pribavljanja stručnih rješenja Plana, popis javnopravnih tijela koja daju 
zahtjeve za izradu Plana iz područja svog djelokruga te drugih sudionika korisnika 
prostora koji trebaju sudjelovati u izradi Plana, rokovi za izradu Plana te izvori 
financiranja. 
 
 
I. PRAVNA OSNOVA ZA IZRADU I DONOŠENJE III. IZMJENA I DOPUNA 
PROSTORNOG PLANA UREĐENJA GRADA IVANCA 
 

Članak 3. 
 

Izrada i donošenje III. Izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Grada Ivanca temelji 
se na odredbi članka 86. Zakona o prostornom uređenju (''Narodne novine'' 153/13).  
 
III. Izmjene i dopune Prostornog plana uređenja Grada Ivanca, jednako tako, izrađuju se 
i u skladu s Pravilnikom o sadržaju, mjerilima kartografskih prikaza, obveznim prostornim 
pokazateljima i standardu elaborata prostornih planova (''Narodne novine'' 106/98, 
39/04, 45/04- ispravak i 163/04). 
 
 
   
II. RAZLOZI ZA IZRADU IZMJENA I DOPUNA PROSTORNOG PLANA UREĐENJA 
GRADA IVANCA 

 
Članak 4. 

 

Razlozi za izradu i donošenje Izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Grada Ivanca 
su: 
 
- nova lokacija uređaja za pročišćavanje otpadnih voda u Ivancu 
- lokacija za izgradnju dječjeg vrtića u Radovanu 
- zaprimljeni zahtjevi građana za revidiranjem građevinskih područja i uvjeta gradnje 
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- potreba revidiranja građevinskog područja na području ozakonjenja relativno većeg 
broja objekata 
- potreba redefiniranja uvjeta gradnje i namjene površina na obuhvatu park šume iznad 
Jezera u Ivancu. 
 
 
III. OBUHVAT IZMJENA I DOPUNA PROSTORNOG PLANA UREĐENJA GRADA 
IVANCA 

 
Članak 5. 

 
Granice obuhvata Izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Grada Ivanca sukladne 
su granicama Grada Ivanca kao jedinice lokalne samouprave. 
 
 
IV. OCJENA STANJA U OBUHVATU IZMJENA I DOPUNA PROSTORNOG PLANA 
UREĐENJA GRADA IVANCA 

 
Članak 6. 

 
U tijeku izrade projektne dokumentacije sustava prikupljanja, odvodnje i pročišćavanja 
otpadnih voda na području aglomeracije Ivanec, uočeno je da postojeća lokacija uređaja 
za pročišćavanje otpadnih voda, koja se nalazi izvan obuhvata UPU-a Ivanec, ne 
zadovoljava uvjete zaštite od visokih voda rijeke Bednje, te je potrebno lokaciju izmjestiti 
bliže istočnom rubu Industrijske zone Ivanec, odnosno između nerazvrstane ceste 
označene kao kčbr. 15408 k.o. Ivanec, i potoka Matačina, označenog kao kčbr. 15381 
k.o. Ivanec. 
S obzirom na to da nema lokacije za dječji vrtić u Radovanu, koji trenutno koristi prostore 
Osnovne škole, potrebno je definirati novu lokaciju u naselju Radovan. 
Ozakonjenjem većeg broja zgrada na relativno manjoj površini uz granicu utvrđenog 
građevinskog područja naselja, a koje su neposredno uz prometnice, ukazala se potreba 
revidiranja građevinskog područja u takvim kontaktnim zonama, u kojima postoji 
izgrađena minimalna komunalna infrastruktura, čime će se omogućiti ravnomjerni razvoj 
naselja. 
Sukladno zaprimljenim zahtjevima građana, potrebno je dodatno analizirati građevinska 
područja naselja i uvjeta gradnje, te revidirati građevinska područja naselja u kontaktnim 
zonama, ukoliko se zahtjevi odnose na nekretnine u neposrednoj blizini utvrđenog 
građevinskog područja naselja, sa izgrađenom minimalnom komunalnom 
infrastrukturom. 
S obzirom na potrebu daljnjeg uređenja površina uz Jezera potrebno je redefinirati 
uvjete gradnje i namjenu površina na obuhvatu park šume iznad Jezera. 
 
 
 
V. CILJEVI I PROGRAMSKA POLAZIŠTA IZMJENA I DOPUNA PROSTORNOG 
PLANA UREĐENJA GRADA IVANCA 
 

Članak 7. 

 
Ciljevi Izmjena i dopuna PPU Grada Ivanca su: 
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- Određivanje nove lokacije uređaja za pročišćavanje otpadnih voda Ivanca, 
sukladno projektnim rješenjima 

- Određivanje lokacije dječjeg vrtića u naselju Radovan 
- Revidiranje građevinskih područja naselja prema zaprimljenim zahtjevima za 

izmjenom Plana, uz uvjet kontakta sa utvrđenim građevinskim područjem i 
izgrađenom komunalnom infrastrukturom, te uvjeta gradnje, 

- Revidiranje građevinskih područja naselja u područjima ozakonjenja većeg broja 
objekata na relativno maloj površini, te u blizini utvrđenog građevinskog područja 
i izgrađenoj komunalnoj infrastrukturi 

- Redefiniranje uvjeta gradnje i namjene površina na obuhvatu park šume iznad 
Jezera, u cilju  zaštite prostora i omogućavanja dodatnih sadržaja, uz očuvanje 
posebnosti šumskog područja. 

 
Programska polazišta Izmjena i dopuna PPU Grada Ivanca trebaju biti sukladni: 

- Strategiji i programu prostornog uređenja Republike Hrvatske, 
- Prostornom planu Varaždinske županije, 
- utemeljenim zahtjevima i primjedbama tijela i osoba određenim posebnim 

propisima. 
 
VI. POPIS SEKTORSKIH STRATEGIJA, PLANOVA, STUDIJA I DRUGIH 
DOKUMENATA PROPISANIH POSEBNIM ZAKONIMA KOJIMA, ODNOSNO U 
SKLADU S KOJIMA SE UTVRĐUJU ZAHTJEVI ZA IZRADU PLANA 
 

Članak 8. 

 
Za izradu Izmjena i dopuna PPU Grada Ivanca nije utvrđena potreba izrade sektorskih 
strategija, planova, studija. U izradi Plana koristiti će se postojeće geodetske i 
katastarske podloge koje su korištene kod izrade zadnjih Izmjena i dopuna PPU Grada 
Ivanca kao i raspoložive digitalne ortofoto karte mjerila 1:5000 za područje Grada 
Ivanca. Osim navedenog u izradi Plana koristiti će se sva raspoloživa dokumentacija 
prostora koju iz područja svog djelovanja osiguravaju javnopravna tijela. 
 
S obzirom na to da još nije donesena Uredba iz članka 64. Zakona o zaštiti okoliša, prije 
donošenja Odluke o izradi izmjena i dopuna Plana nije potrebno pribaviti  mišljenje 
sukladno posebnim zakonima kojima se uređuje zaštita okoliša i prirode, odnosno 
prethodno mišljenje o potrebi provedbe strateške procjene, sukladno obavijesti 
Ministarstva zaštite okoliša i prirode, KLASA: 351-02/14-04/16, URBROJ: 517-06-2-1-2-
14-2, od 6. veljače 2014. godine. 
 
 
VII. NAČIN PRIBAVLJANJA STRUČNIH RJEŠENJA PROSTORNOG PLANA 

 
Članak 9. 

 
Stručno rješenje izraditi će ovlašteni stručni izrađivač, u suradnji s nositeljem izrade – 
Upravnim odjelom za urbanizam, komunalne poslove i zaštitu okoliša Grada Ivanca. 
 
 
VIII. POPIS JAVNOPRAVNIH TIJELA ODREĐENIH POSEBNIM PROPISIMA KOJA 
DAJU ZAHTJEVE ZA IZRADU PLANA TE DRUGIH SUDIONIKA KORISNIKA 
PROSTORA KOJI TREBAJU SUDJELOVATI U IZRADI PLANA 
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Članak 10. 

 
Popis tijela i osoba određenih posebnim propisima, koja daju zahtjeve (podatke, 
smjernice i propisane dokumente) za izradu PPU Grada Ivanca iz područja svog 
djelokruga: 
 

- Ministarstvo poljoprivrede, Ulica grada Vukovara 78, 10000 Zagreb 
- Ministarstvo kulture, Uprava za zaštitu kulturne baštine, Konzervatorski odjel u 

Varaždinu, Gundulićeva 2, 42000 Varaždin 
- Ministarstvo obrane, Sektor za graditeljstvo i zaštitu okoliša, Trg kralja Petra 

Krešimira IV 1, 10000 Zagreb 
- Ministarstvo zaštite okoliša i prirode, Uprava za zaštitu prirode, Zagreb 
- Ministarstvo unutarnjih poslova, Ulica grada Vukovara 33, 10000 Zagreb 
- Hrvatska agencija za poštu i elektroničke telekomunikacije, Ulica Roberta 

Frangeša Mihanovića 9, 10000 Zagreb, 
- Agencija za upravljanje državnom imovinom, Ivana Lučića 6, 1000 Zagreb 
- Državna uprava za zaštitu i spašavanje, Područni ured za zaštitu i spašavanje 

Varaždin, Kratka 1, 42000 Varaždin, 
- Hrvatske ceste, Sektor za strateško planiranje i razvoj i studije, Vončinina 3, 

10000 Zagreb 
- Županijska uprava za ceste Varaždin, Gajeva 2, 42000 Varaždin 
- HEP Operator distribucijskog sustava d.o.o., Sektor za investicije i izgradnju, ul. 

Grada Vukovara 37, 10000 Zagreb  
- HEP Operator distribucijskog sustava d.o.o., DP Elektra Varaždin, Kratka 3, 

42000 Varaždin  
- Hrvatske vode, Vodnogospodarski odsjek Varaždin, Međimurska 26b, 42000 

Varaždin 
- Vodnogospodarska ispostava za slivno područje „Plitvica – Bednja“, Međimurska 

26b, 42000 Varaždin 
- HŽ Infrastruktura d.o.o. Zagreb, Mihanovićeva 12, 10000 Zagreb 
- Javna ustanova za upravljanje zaštićenim prirodnim vrijednostima na području 

Varaždinske županije, Kratka 1, 42000 Varaždin 
- Varaždinska županija, Županijski zavod za prostorno uređenje Varaždinske 

županije, Mali plac 1a, 42000 Varaždin 
- Ivkom d.d. Ivanec, Vladimira Nazora 96 b, 42240 Ivanec 
- Ivkom-vode d.o.o. Ivanec, Vladimira Nazora 96 b, 42240 Ivanec 
- Varkom d.d. Varaždin, Trg bana jelačića 15, 42000 Varaždin 
- Termoplin d.d., Špinčićeva 78, 42000 Varaždin 
- Ured državne uprave u Varaždinskoj županiji, Služba za gospodarstvo, S. Vraza 

4, 42000 Varaždin, 
 
Ako se tijekom izrade Plana ukaže potreba, u postupak izrade uključiti će se i drugi 
sudionici. 
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IX. ROK ZA IZRADU IZMJENA I DOPUNA PROSTORNOG PLANA UREĐENJA 
GRADA IVANCA ODNOSNO NJEGOVIH POJEDINIH FAZA I ROK ZA PRIPREMU 
ZAHTJEVA ZA IZRADU IZMJENA I DOPUNA PROSTORNOG PLANA UREĐENJA 
GRADA IVANCA OD STRANE  TIJELA I OSOBA ODREĐENIH POSEBNIM 
PROPISIMA 
 

Članak 11. 

 
Utvrđuje se sljedeći osnovni tijek aktivnosti u izradi i donošenju Izmjena i dopuna PPU 
Grada Ivanca nakon objave i stupanja na snagu ove Odluke: 
 

- Nositelj izrade će sukladno članku 90.  Zakona, nakon objave dostaviti Odluku o 
izradi Izmjena i dopuna PPU Grada Ivanca svim tijelima i osobama iz članka 10. 
ove Odluke s pozivom da mu u roku od 15 dana dostave zahtjeve (podaci, 
planske smjernice i propisani dokumenti) za izradu plana. Ukoliko pozvana tijela i 
osobe ne dostave zahtjeve u tom roku, smatrat će se da ih nemaju. U tom 
slučaju pri izradi i donošenju Izmjena i dopuna PPU Grada Ivanca moraju se 
poštivati uvjeti koje za tu vrsta prostornog plana utvrđuju odgovarajući važeći 
propisi i dokumenti. 

- Prijedlog Izmjena i dopuna PPU Grada Ivanca za javnu raspravu izraditi će 
stručni izrađivač u roku 30 radnih dana od dana dostave zaprimljenih zahtjeva 
javnopravnih tijela 

- Prijedlog Izmjena i dopuna PPU Grada Ivanca za javnu raspravu izradit će 
stručni izrađivač u roku 15 dana od dana dostave od strane nositelja zaključkom 
o utvrđivanju prijedloga Izmjena i dopuna PPU Grada Ivanca za javnu raspravu 

- Javni uvid trajati će 8 dana 
- Nacrt konačnog prijedloga Izmjena i dopuna PPU Grada Ivanca u suradnji 

nositelja i stručnog izrađivača u roku 30 dana od dana dostave zaključka o 
prihvaćenim očitovanjima, mišljenjima, primjedbama i prijedlozima u vidu izvješća 
o provedenoj javnoj raspravi. 

- Konačni prijedlog Izmjena i dopuna PPU Grada Ivanca izradit će stručni izrađivač 
u roku 20 dana od dostave zaključka gradonačelnika o utvrđivanju konačnog 
prijedloga PPU Grada Ivanca. 

- Izmjene i dopune Prostornog plana uređenja Grada Ivanca izradit će stručni 
izrađivač u vidu uvezenog i ovjerenog elaborata sukladno propisima u roku 30 
dana od dostave Odluke o donošenju Izmjena i dopuna PPU Grada Ivanca na 
Gradskom vijeću. 

 
 
X. ZABRANA I VRIJEME TRAJANJA ZABRANE IZDAVANJA AKATA KOJIMA SE 
ODOBRAVAJU ZAHVATI U PROSTORU ODNOSNO GRAĐENJE TIJEKOM IZRADE I 
DONOŠENJA IZMJENA I DOPUNA PROSTORNOG PLANA UREĐENJA GRADA 
IVANCA 

 
Članak 12. 

 

Do donošenja Izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Grada Ivanca prilikom 
izdavanja akata kojim se odobravaju zahvati u prostoru, primjenjivat će se odredbe 
važećeg  PPU Grada Ivanca. 
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XI. IZVORI FINANCIRANJA IZRADE IZMJENA I DOPUNA PROSTORNOG PLANA 
UREĐENJA GRADA IVANCA 

 
Članak 13. 

 
Izrada Izmjena i dopuna PPU Grada Ivanca financirat će se sredstvima proračuna Grada 
Ivanca, sukladno članku 63. Zakona o prostornom uređenju. 
 
 
 
XII. ZAVRŠNE ODREDBE 

 
Članak 14. 

 
- Nositelj izrade dostavit će po jedan primjerak ove Odluke tijelima i osobama 

određenim posebnim propisima utvrđenim u članku 10. ove Odluke. Uz dostavu 
Odluke uputit će se poziv za dostavu zahtjeva (podaci, planske smjernice i 
propisani dokumenti) za izradu Izmjena i dopuna PPU Grada Ivanca. 

- Rok za dostavu zahtjeva odnosno prijedloga određen je člankom 11. Odluke. 
Ukoliko tijela i osobe, određeni posebnim propisima ne dostave zahtjeve, 
odnosno prijedloge u određenom roku, smatrat će se da ih nema. U tom slučaju 
moraju se u izradi i donošenju Izmjena i dopuna Plana poštovati uvjeti koje za 
sadržaj prostornog plana određuju odgovarajuće važeći propisi i dokumenti. 

- Jedan primjerak ove Odluke dostavit će se Hrvatskom zavodu za prostorni 
razvoj. 

 
Članak 15. 

 
Ova Odluka stupa na snagu osmog dana od dana objave u Službenom vjesniku 
Varaždinske županije. 
 
 

 
 

TOČKA 15. 

Odluka o izradi III. izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja Ivanca 

 

Otvorena je rasprava. 

 

Nitko se nije javio za raspravu. 

 

Nakon provedenog glasanja predsjednik Vijeća konstatira da je svih 15 nazočnih 

vijećnika glasovalo „za“ te je jednoglasno donijeta 
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O D L U K A 
o izradi III. Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja Ivanca 

 
 

Članak 1. 

 
Donosi se Odluka o izradi III. Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja Ivanca (u 
daljnjem tekstu: Plan).  

 
Članak 2. 

 
Odlukom se utvrđuje prava osnova za izradu i donošenje Plana, razlozi za donošenje 
Plana, obuhvat Plana, sažetu ocjenu stanja u obuhvatu Plana, ciljevi i programska 
polazišta Plana, popis dokumenata u skladu s kojima se utvrđuju zahtjevi za izradu 
Plana, način pribavljanja stručnih rješenja Plana, popis javnopravnih tijela koja daju 
zahtjeve za izradu Plana iz područja svog djelokruga te drugih sudionika korisnika 
prostora koji trebaju sudjelovati u izradi Plana, rokovi za izradu Plana te izvori 
financiranja. 
 
 
 
I. PRAVNA OSNOVA ZA IZRADU I DONOŠENJE III. IZMJENA I DOPUNA 
URBANISTIČKOG PLANA UREĐENJA IVANCA 
 

Članak 3. 

 
Izrada i donošenje III. Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja Ivanca temelji se 
na odredbi članka 86. Zakona o prostornom uređenju (''Narodne novine'' 153/13).  
 
III. Izmjene i dopune Urbanističkog plana uređenja Ivanca, jednako tako, izrađuju se i u 
skladu s Pravilnikom o sadržaju, mjerilima kartografskih prikaza, obveznim prostornim 
pokazateljima i standardu elaborata prostornih planova (''Narodne novine'' 106/98, 
39/04, 45/04- ispravak i 163/04). 
 
  
II. RAZLOZI ZA IZRADU IZMJENA I DOPUNA URBANISTIČKOG PLANA UREĐENJA 
IVANCA 

 
Članak 4. 

 

Razlozi za izradu i donošenje Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja Ivanca su: 
 
- lokacija uređaja za pročišćavanje otpadnih voda u Ivancu 
- zaprimljeni zahtjevi građana za revidiranjem građevinskih područja 
- potreba za novim prometnim rješenjima  
- promjene u namjeni površina na obuhvatu park šume iznad Jezera 
- redefiniranje najvećih dopuštenih visina zgrada 
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III. OBUHVAT IZMJENA I DOPUNA URBANISTIČKOG PLANA UREĐENJA IVANCA 

 
Članak 5. 

 
Granice obuhvata Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja Ivanca sukladne su 
granicama naselja Ivanec. 
 
 
IV. OCJENA STANJA U OBUHVATU IZMJENA I DOPUNA URBANISTIČKOG PLANA 
UREĐENJA IVANCA 

 
Članak 6. 

 
U tijeku izrade projektne dokumentacije sustava prikupljanja, odvodnje i pročišćavanja 
otpadnih voda na području aglomeracije Ivanec, uočeno je da postojeća lokacija uređaja 
za pročišćavanje otpadnih voda, koja se nalazi izvan obuhvata UPU-a Ivanec, ne 
zadovoljava uvjete zaštite od visokih voda rijeke Bednje, te je potrebno lokaciju izmjestiti 
bliže istočnom rubu Industrijske zone Ivanec, odnosno između nerazvrstane ceste 
označene kao kčbr. 15408 k.o. Ivanec, i potoka Matačina, označenog kao kčbr. 15381 
k.o. Ivanec. 
Zbog zaprimljenih zahtjeva građana, potrebno je dodatno analizirati i prema potrebi 
revidirati građevinska područja u pogledu namjene. 
Zbog novih prometnih rješenja potrebno je izmijeniti prometne koridore na spoju ulica 
Jezerski put i Varaždinske ulice, te u skladu s izmjenama korigirati granice DPU-a 
Jezera, kao i namjene površina, te na taj način aktivirati ovaj značajan i vrijedan prostor. 
S obzirom na potrebu daljnjeg uređenja površina uz Jezera potrebno je redefinirati 
namjenu površina na obuhvatu park šume iznad Jezera. 
Isto tako potrebno je izvršiti analizu najvećih dopuštenih visina zgrada, te ujednačiti 
mogućnosti gradnje na cijelom području naselja, uz poštivanje posebnih uvjeta. 
 
 
 
V. CILJEVI I PROGRAMSKA POLAZIŠTA IZMJENA I DOPUNA URBANISTIČKOG 
PLANA UREĐENJA IVANCA 

 
Članak 7. 

 
Ciljevi Izmjena i dopuna UPU Ivanca su: 
 
 
 

- Određivanje nove lokacije uređaja za pročišćavanje otpadnih voda Ivanca, 
sukladno projektnim rješenjima 

- Revidiranje namjene građevinskog područja naselja prema zaprimljenim 
zahtjevima za izmjenom Plana, 

- Redefiniranje namjene površina na obuhvatu park šume iznad Jezera, u cilju  
zaštite prostora i omogućavanja dodatnih sadržaja, uz očuvanje posebnosti 
šumskog područja 

- redefinirati najveće dopuštene visine izgradnje 
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- nova prometna rješenja, a posebno spoj ulica Jezerski put i Varaždinske ulice, 
kako bi se uz izmjene i usklađenje namjena kontaktnih površina aktiviralo ovo 
značajno područje, te posljedično i korigiranje granica DPU-a Jezera 

 
Programska polazišta Izmjena i dopuna UPU Ivanca trebaju biti sukladni: 
 

- Strategiji i programu prostornog uređenja Republike Hrvatske, 
- Prostornom planu Varaždinske županije, 
- Prostorni plan uređenja Grada Ivanca 
- utemeljenim zahtjevima i primjedbama tijela i osoba određenim posebnim 

propisima. 
 
 
 
VI. POPIS SEKTORSKIH STRATEGIJA, PLANOVA, STUDIJA I DRUGIH 
DOKUMENATA PROPISANIH POSEBNIM ZAKONIMA KOJIMA, ODNOSNO U 
SKLADU S KOJIMA SE UTVRĐUJU ZAHTJEVI ZA IZRADU PLANA 

 
Članak 8. 

 
Za izradu Izmjena i dopuna UPU Ivanca nije utvrđena potreba izrade sektorskih 
strategija, planova, studija. U izradi Plana koristiti će se postojeće geodetske i 
katastarske podloge koje su korištene kod izrade zadnjih Izmjena i dopuna UPU Ivanca 
kao i raspoložive digitalne ortofoto karte mjerila 1:5000 za područje Ivanca. Osim 
navedenog u izradi Plana koristiti će se sva raspoloživa dokumentacija prostora koju iz 
područja svog djelovanja osiguravaju javnopravna tijela. 
 
S obzirom na to da još nije donesena Uredba iz članka 64. Zakona o zaštiti okoliša, prije 
donošenja Odluke o izradi izmjena i dopuna Plana nije potrebno pribaviti  mišljenje 
sukladno posebnim zakonima kojima se uređuje zaštita okoliša i prirode, odnosno 
prethodno mišljenje o potrebi provedbe strateške procjene, sukladno obavijesti 
Ministarstva zaštite okoliša i prirode, KLASA: 351-02/14-04/16, URBROJ: 517-06-2-1-2-
14-2, od 6. veljače 2014. godine. 
 
 
 
VII. NAČIN PRIBAVLJANJA STRUČNIH RJEŠENJA URBANISTIČKOG PLANA 

 
Članak 9. 

 
Stručno rješenje izraditi će ovlašteni stručni izrađivač, u suradnji s nositeljem izrade – 
Upravnim odjelom za urbanizam, komunalne poslove i zaštitu okoliša Grada Ivanca. 
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VIII. POPIS JAVNOPRAVNIH TIJELA ODREĐENIH POSEBNIM PROPISIMA KOJA 
DAJU ZAHTJEVE ZA IZRADU PLANA TE DRUGIH SUDIONIKA KORISNIKA 
PROSTORA KOJI TREBAJU SUDJELOVATI U IZRADI PLANA 

 
Članak 10. 

 
Popis tijela i osoba određenih posebnim propisima, koja daju zahtjeve (podatke, 
smjernice i propisane dokumente) za izradu UPU Grada Ivanca iz područja svog 
djelokruga: 
 

- Ministarstvo poljoprivrede, Ulica grada Vukovara 78, 10000 Zagreb 
- Ministarstvo kulture, Uprava za zaštitu kulturne baštine, Konzervatorski odjel u 

Varaždinu, Gundulićeva 2, 42000 Varaždin 
- Ministarstvo obrane, Sektor za graditeljstvo i zaštitu okoliša, Trg kralja Petra 

Krešimira IV 1, 10000 Zagreb 
- Ministarstvo zaštite okoliša i prirode, Uprava za zaštitu prirode, Zagreb 
- Ministarstvo unutarnjih poslova, Ulica grada Vukovara 33, 10000 Zagreb 
- Hrvatska agencija za poštu i elektroničke telekomunikacije, Ulica Roberta 

Frangeša Mihanovića 9, 10000 Zagreb, 
- Agencija za upravljanje državnom imovinom, Ivana Lučića 6, 1000 Zagreb 
- Državna uprava za zaštitu i spašavanje, Područni ured za zaštitu i spašavanje 

Varaždin, Kratka 1, 42000 Varaždin, 
- Hrvatske ceste, Sektor za strateško planiranje i razvoj i studije, Vončinina 3, 

10000 Zagreb 
- Županijska uprava za ceste Varaždin, Gajeva 2, 42000 Varaždin 
- HEP Operator distribucijskog sustava d.o.o., Sektor za investicije i izgradnju, ul. 

Grada Vukovara 37, 10000 Zagreb  
- HEP Operator distribucijskog sustava d.o.o., DP Elektra Varaždin, Kratka 3, 

42000 Varaždin  
- Hrvatske vode, Vodnogospodarski odsjek Varaždin, Međimurska 26b, 42000 

Varaždin 
- Vodnogospodarska ispostava za slivno područje „Plitvica – Bednja“, Međimurska 

26b, 42000 Varaždin 
- HŽ Infrastruktura d.o.o. Zagreb, Mihanovićeva 12, 10000 Zagreb 
- Javna ustanova za upravljanje zaštićenim prirodnim vrijednostima na području 

Varaždinske županije, Kratka 1, 42000 Varaždin 
- Varaždinska županija, Županijski zavod za prostorno uređenje Varaždinske 

županije, Mali plac 1a, 42000 Varaždin 
- Ivkom d.d. Ivanec, Vladimira Nazora 96 b, 42240 Ivanec 
- Ivkom-vode d.o.o. Ivanec, Vladimira Nazora 96 b, 42240 Ivanec 
- Varkom d.d. Varaždin, Trg bana jelačića 15, 42000 Varaždin 
- Termoplin d.d., Špinčićeva 78, 42000 Varaždin 
- Ured državne uprave u Varaždinskoj županiji, Služba za gospodarstvo, S. Vraza 

4, 42000 Varaždin, 
 
Ako se tijekom izrade Plana ukaže potreba, u postupak izrade uključiti će se i drugi 
sudionici. 
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IX. ROK ZA IZRADU IZMJENA I DOPUNA URBANISTIČKOG PLANA UREĐENJA 
IVANCA ODNOSNO NJEGOVIH POJEDINIH FAZA I ROK ZA PRIPREMU ZAHTJEVA 
ZA IZRADU IZMJENA I DOPUNA URBANISTIČKOG PLANA UREĐENJA IVANCA 
OD STRANE  TIJELA I OSOBA ODREĐENIH POSEBNIM PROPISIMA 

 
Članak 11. 

 
Utvrđuje se sljedeći osnovni tijek aktivnosti u izradi i donošenju Izmjena i dopuna UPU 
Ivanca nakon objave i stupanja na snagu ove Odluke: 
 

- Nositelj izrade će sukladno članku 90.  Zakona, nakon objave dostaviti Odluku o 
izradi Izmjena i dopuna UPU Ivanca svim tijelima i osobama iz članka 10. ove 
Odluke s pozivom da mu u roku od 15 dana dostave zahtjeve (podaci, planske 
smjernice i propisani dokumenti) za izradu plana. Ukoliko pozvana tijela i osobe 
ne dostave zahtjeve u tom roku, smatrat će se da ih nemaju. U tom slučaju pri 
izradi i donošenju Izmjena i dopuna UPU Ivanca moraju se poštivati uvjeti koje za 
tu vrsta prostornog plana utvrđuju odgovarajući važeći propisi i dokumenti. 

- Prijedlog Izmjena i dopuna UPU Ivanca za javnu raspravu izraditi će stručni 
izrađivač u roku 30 radnih dana od dana dostave zaprimljenih zahtjeva 
javnopravnih tijela 

- Prijedlog Izmjena i dopuna UPU Ivanca za javnu raspravu izradit će stručni 
izrađivač u roku 15 dana od dana dostave od strane nositelja zaključkom o 
utvrđivanju prijedloga Izmjena i dopuna UPU Ivanca za javnu raspravu 

- Javni uvid trajati će 8 dana 
- Nacrt konačnog prijedloga Izmjena i dopuna UPU Ivanca u suradnji nositelja i 

stručnog izrađivača u roku 30 dana od dana dostave zaključka o prihvaćenim 
očitovanjima, mišljenjima, primjedbama i prijedlozima u vidu izvješća o 
provedenoj javnoj raspravi. 

- Konačni prijedlog Izmjena i dopuna UPU Ivanca izradit će stručni izrađivač u roku 
20 dana od dostave zaključka gradonačelnika o utvrđivanju konačnog prijedloga 
UPU Ivanca. 

- Izmjene i dopune UPU-a Ivanca izradit će stručni izrađivač u vidu uvezenog i 
ovjerenog elaborata sukladno propisima u roku 30 dana od dostave Odluke o 
donošenju Izmjena i dopuna UPU Ivanca na Gradskom vijeću. 

 
 
 
X. ZABRANA I VRIJEME TRAJANJA ZABRANE IZDAVANJA AKATA KOJIMA SE 
ODOBRAVAJU ZAHVATI U PROSTORU ODNOSNO GRAĐENJE TIJEKOM IZRADE I 
DONOŠENJA IZMJENA I DOPUNA URBANISTIČKOG PLANA UREĐENJA IVANCA 
 

Članak 12. 
 

Do donošenja Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja Ivanca prilikom izdavanja 
akata kojim se odobravaju zahvati u prostoru, primjenjivat će se odredbe važećeg  UPU 
Ivanca. 
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XI. IZVORI FINANCIRANJA IZRADE IZMJENA I DOPUNA URBANISTIČKOG PLANA 
UREĐENJA IVANCA 
 

Članak 13. 

 
Izrada Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja Ivanca financirat će se sredstvima 
proračuna Grada Ivanca, sukladno članku 63. Zakona o prostornom uređenju. 
 
 
 
XII. ZAVRŠNE ODREDBE 

Članak 14. 
 

- Nositelj izrade dostavit će po jedan primjerak ove Odluke tijelima i osobama 
određenim posebnim propisima utvrđenim u članku 10. ove Odluke. Uz dostavu 
Odluke uputit će se poziv za dostavu zahtjeva (podaci, planske smjernice i 
propisani dokumenti) za izradu Izmjena i dopuna UPU Ivanca. 

- Rok za dostavu zahtjeva odnosno prijedloga određen je člankom 11. Odluke. 
Ukoliko tijela i osobe, određeni posebnim propisima ne dostave zahtjeve, 
odnosno prijedloge u određenom roku, smatrat će se da ih nema. U tom slučaju 
moraju se u izradi i donošenju Izmjena i dopuna Plana poštovati uvjeti koje za 
sadržaj prostornog plana određuju odgovarajuće važeći propisi i dokumenti. 

- Jedan primjerak ove Odluke dostavit će se Hrvatskom zavodu za prostorni 
razvoj. 

 
Članak 15. 

 
Ova Odluka stupa na snagu osmog dana od dana objave u Službenom vjesniku 
Varaždinske županije. 

 

 

 
 

TOČKA 16. 

Odluka o izradi II. izmjena i dopuna Detaljnog plana uređenja zone užeg 

centra Ivanca 

 

Otvorena je rasprava. 

 

Nitko se nije javio za raspravu. 

 

Nakon provedenog glasanja predsjednik Vijeća konstatira da je svih 15 nazočnih 

vijećnika glasovalo „za“ te je jednoglasno donijeta 
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O D L U K A 
o izradi II. Izmjena i dopuna Detaljnog plana  

uređenja zone užeg centra Ivanca 
 
 

Članak 1. 

 
Donosi se Odluka o izradi II. Izmjena i dopuna Detaljnog plana uređenja zone užeg 
centra Ivanca (u daljnjem tekstu: Plan).  

 
Članak 2. 

 
Odlukom se utvrđuje prava osnova za izradu i donošenje Plana, razlozi za donošenje 
Plana, obuhvat Plana, sažetu ocjenu stanja u obuhvatu Plana, ciljevi i programska 
polazišta Plana, popis dokumenata u skladu s kojima se utvrđuju zahtjevi za izradu 
Plana, način pribavljanja stručnih rješenja Plana, popis javnopravnih tijela koja daju 
zahtjeve za izradu Plana iz područja svog djelokruga te drugih sudionika korisnika 
prostora koji trebaju sudjelovati u izradi Plana, rokovi za izradu Plana te izvori 
financiranja. 
 
 
I. PRAVNA OSNOVA ZA IZRADU I DONOŠENJE II. IZMJENA I DOPUNA 
DETALJNOG PLANA UREĐENJA ZONE UŽEG CENTRA IVANCA 
 

Članak 3. 

 
Izrada i donošenje II. Izmjena i dopuna Detaljnog plana uređenja zone užeg centra 
Ivanca temelji se na odredbi članka 86. Zakona o prostornom uređenju (''Narodne 
novine'' 153/13).  
 
II. Izmjene i dopune Detaljnog plana uređenja zone užeg centra Ivanca, jednako tako, 
izrađuju se i u skladu s Pravilnikom o sadržaju, mjerilima kartografskih prikaza, 
obveznim prostornim pokazateljima i standardu elaborata prostornih planova (''Narodne 
novine'' 106/98, 39/04, 45/04- ispravak i 163/04). 
 
 
II. RAZLOZI ZA IZRADU IZMJENA I DOPUNA DETALJNOG PLANA UREĐENJA 
ZONE UŽEG CENTRA IVANCA 

 
Članak 4. 

 

Razlozi za izradu i donošenje Izmjena i dopuna Detaljnog plana uređenja zone užeg 
centra Ivanca su: 
 
- potreba redefiniranja uvjeta gradnje prema zahtjevima za izmjenom Plana i uočenim 
nedostacima 
- potreba za jasnijim definiranjem najvećih dopuštenih visina za zgrade na području 
kontaktne zone glavnog gradskog trga, te usklađenje s najvećim dopuštenim visinama 
određenim UPU-om Ivanca na ostalom dijelu DPU-a 
- potreba definiranja novih prometnih rješenja 
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- potreba ispravljanja uočenih nedostataka u rješenjima koja se odnose na uvjete za 
gradnju u zoni glavnog gradskog trga. 
 
 
 
III. OBUHVAT IZMJENA I DOPUNA DETALJNOG PLANA UREĐENJA ZONE UŽEG 
CENTRA IVANCA 

 
Članak 5. 

 
Granice obuhvata Izmjena i dopuna Detaljnog plana uređenja zone užeg centra Ivanca 
sukladne su granicama važećeg DPU zone užeg centra Ivanca. 
 
 
 
IV. OCJENA STANJA U OBUHVATU IZMJENA I DOPUNA DETALJNOG PLANA 
UREĐENJA ZONE UŽEG CENTRA IVANCA 

 
Članak 6. 

 
Zbog zaprimljenih zahtjeva građana, potrebno je dodatno analizirati i prema potrebi 
revidirati uvjete gradnje pojedinih građevinskih čestica. 
Zbog uočenih problema u definiranja najvećih visina za zgrade na kontaktu sa glavnim 
gradskim trgom, potrebno je u odredbama za provođenje točnije definirati iste, vodeći 
računa o visinskim razlikama terena i mogućnostima uređenja pročelja zgrada. Jednako 
tako potrebno je izvršiti usklađenje s određivanjem najvećih dopuštenih visina zgrada 
određenih UPU-om, u smislu jednostavnije provedbe Plana i jednakomjernog razvoja 
Ivanca kao naselja. 
Zbog potrebe za novim prometnim rješenjima prometa u užem centru Ivanca, potrebno 
je na drugačiji način definirati prometne koridore. 
 
 
 
V. CILJEVI I PROGRAMSKA POLAZIŠTA IZMJENA I DOPUNA DETALJNOG PLANA 
UREĐENJA ZONE UŽEG CENTRA IVANCA 

 
Članak 7. 

 
Ciljevi Izmjena i dopuna Detaljnog plana uređenja zone užeg centra Ivanca su: 

- redefinirati uvjete gradnje prema zahtjevima za izmjenom Plana i uočenim 
nedostacima 

- preciznije definirati najveće dopuštene visine za zgrade na području kontaktne 
zone glavnog gradskog trga, te izvršiti usklađenje ostalog dijela DPU-a sa 
najvećim dopuštenim visinama određenim UPU-om Ivanca 

- definiranje novih prometnih rješenja 
- ispravljanje uočenih nedostataka u rješenjima koja se odnose na uvjete za 

gradnju u zoni glavnog gradskog trga, koja onemogućuju realizaciju svih 
predviđenih sadržaja. 

 
Programska polazišta Izmjena i dopuna Detaljnog plana uređenja zone užeg centra 
Ivanca  trebaju biti sukladni: 



61 
 

 
- Strategiji i programu prostornog uređenja Republike Hrvatske, 
- Prostornom planu Varaždinske županije, 
- Prostorni plan uređenja Grada Ivanca 
- Urbanistički plan uređenja Ivanca 
- utemeljenim zahtjevima i primjedbama tijela i osoba određenim posebnim 

propisima. 
 
 
 
VI. POPIS SEKTORSKIH STRATEGIJA, PLANOVA, STUDIJA I DRUGIH 
DOKUMENATA PROPISANIH POSEBNIM ZAKONIMA KOJIMA, ODNOSNO U 
SKLADU S KOJIMA SE UTVRĐUJU ZAHTJEVI ZA IZRADU PLANA 

 
Članak 8. 

 
Za izradu Izmjena i dopuna DPU zone užeg centra Ivanca nije utvrđena potreba izrade 
sektorskih strategija, planova, studija. U izradi Plana koristiti će se postojeće geodetske i 
katastarske podloge koje su korištene kod izrade zadnjih Izmjena i dopuna DPU zone 
užeg centra Ivanca, kao i raspoložive digitalne ortofoto karte mjerila 1:5000 za područje 
Ivanca. Osim navedenog u izradi Plana koristiti će se sva raspoloživa dokumentacija 
prostora koju iz područja svog djelovanja osiguravaju javnopravna tijela. 
 
S obzirom na to da još nije donesena Uredba iz članka 64. Zakona o zaštiti okoliša, prije 
donošenja Odluke o izradi izmjena i dopuna Plana nije potrebno pribaviti  mišljenje 
sukladno posebnim zakonima kojima se uređuje zaštita okoliša i prirode, odnosno 
prethodno mišljenje o potrebi provedbe strateške procjene, sukladno obavijesti 
Ministarstva zaštite okoliša i prirode, KLASA: 351-02/14-04/16, URBROJ: 517-06-2-1-2-
14-2, od 6. veljače 2014. godine. 
 
 
 
VII. NAČIN PRIBAVLJANJA STRUČNIH RJEŠENJA DETALJNOG PLANA 
 

Članak 9. 

 
Stručno rješenje izraditi će ovlašteni stručni izrađivač, u suradnji s nositeljem izrade – 
Upravnim odjelom za urbanizam, komunalne poslove i zaštitu okoliša Grada Ivanca. 
 
 
 
VIII. POPIS JAVNOPRAVNIH TIJELA ODREĐENIH POSEBNIM PROPISIMA KOJA 
DAJU ZAHTJEVE ZA IZRADU PLANA TE DRUGIH SUDIONIKA KORISNIKA 
PROSTORA KOJI TREBAJU SUDJELOVATI U IZRADI PLANA 

 
Članak 10. 

 
Popis tijela i osoba određenih posebnim propisima, koja daju zahtjeve (podatke, 
smjernice i propisane dokumente) za izradu DPU zone užeg centra Ivanca iz područja 
svog djelokruga: 
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- Ministarstvo poljoprivrede, Ulica grada Vukovara 78, 10000 Zagreb 
- Ministarstvo kulture, Uprava za zaštitu kulturne baštine, Konzervatorski odjel u 

Varaždinu, Gundulićeva 2, 42000 Varaždin 
- Ministarstvo zaštite okoliša i prirode, Uprava za zaštitu prirode, Zagreb 
- Ministarstvo unutarnjih poslova, Ulica grada Vukovara 33, 10000 Zagreb 
- Hrvatska agencija za poštu i elektroničke telekomunikacije, Ulica Roberta 

Frangeša Mihanovića 9, 10000 Zagreb, 
- Državna uprava za zaštitu i spašavanje, Područni ured za zaštitu i spašavanje 

Varaždin, Kratka 1, 42000 Varaždin, 
- Županijska uprava za ceste Varaždin, Gajeva 2, 42000 Varaždin 
- HEP Operator distribucijskog sustava d.o.o., Sektor za investicije i izgradnju, ul. 

Grada Vukovara 37, 10000 Zagreb  
- HEP Operator distribucijskog sustava d.o.o., DP Elektra Varaždin, Kratka 3, 

42000 Varaždin  
- Hrvatske vode, Vodnogospodarski odsjek Varaždin, Međimurska 26b, 42000 

Varaždin 
- Vodnogospodarska ispostava za slivno područje „Plitvica – Bednja“, Međimurska 

26b, 42000 Varaždin 
- Javna ustanova za upravljanje zaštićenim prirodnim vrijednostima na području 

Varaždinske županije, Kratka 1, 42000 Varaždin 
- Varaždinska županija, Županijski zavod za prostorno uređenje Varaždinske 

županije, Mali plac 1a, 42000 Varaždin 
- Ivkom d.d. Ivanec, Vladimira Nazora 96 b, 42240 Ivanec 
- Ivkom-vode d.o.o. Ivanec, Vladimira Nazora 96 b, 42240 Ivanec 
- Ured državne uprave u Varaždinskoj županiji, Služba za gospodarstvo, S. Vraza 

4, 42000 Varaždin, 
 
Ako se tijekom izrade Plana ukaže potreba, u postupak izrade uključiti će se i drugi 
sudionici. 
 
 
 
IX. ROK ZA IZRADU IZMJENA I DOPUNA DETALJNOG PLANA UREĐENJA ZONE 
UŽEG CENTRA IVANCA ODNOSNO NJEGOVIH POJEDINIH FAZA I ROK ZA 
PRIPREMU ZAHTJEVA ZA IZRADU IZMJENA I DOPUNA DETALJNOG PLANA 
UREĐENJA ZONE UŽEG CENTRA IVANCA OD STRANE  TIJELA I OSOBA 
ODREĐENIH POSEBNIM PROPISIMA 

 
Članak 11. 

 
Utvrđuje se sljedeći osnovni tijek aktivnosti u izradi i donošenju Izmjena i dopuna DPU 
zone užeg centra Ivanca nakon objave i stupanja na snagu ove Odluke: 
 

- Nositelj izrade će sukladno članku 90.  Zakona, nakon objave dostaviti Odluku o 
izradi Izmjena i dopuna DPU zone užeg centra Ivanca svim tijelima i osobama iz 
članka 10. ove Odluke s pozivom da mu u roku od 15 dana dostave zahtjeve 
(podaci, planske smjernice i propisani dokumenti) za izradu plana. Ukoliko 
pozvana tijela i osobe ne dostave zahtjeve u tom roku, smatrat će se da ih 
nemaju. U tom slučaju pri izradi i donošenju Izmjena i dopuna DPU zone užeg 
centra Ivanca moraju se poštivati uvjeti koje za tu vrsta prostornog plana utvrđuju 
odgovarajući važeći propisi i dokumenti. 
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- Prijedlog Izmjena i dopuna DPU zone užeg centra Ivanca za javnu raspravu 
izraditi će stručni izrađivač u roku 30 radnih dana od dana dostave zaprimljenih 
zahtjeva javnopravnih tijela 

- Prijedlog Izmjena i dopuna DPU zone užeg centra Ivanca za javnu raspravu 
izradit će stručni izrađivač u roku 15 dana od dana dostave od strane nositelja 
zaključkom o utvrđivanju prijedloga Izmjena i dopuna DPU zone užeg centra 
Ivanca za javnu raspravu. 

- Javni uvid trajati će 8 dana 
- Nacrt konačnog prijedloga Izmjena i dopuna DPU zone užeg centra Ivanca u 

suradnji nositelja i stručnog izrađivača u roku 30 dana od dana dostave zaključka 
o prihvaćenim očitovanjima, mišljenjima, primjedbama i prijedlozima u vidu 
izvješća o provedenoj javnoj raspravi. 

- Konačni prijedlog Izmjena i dopuna DPU zone užeg centra Ivanca izradit će 
stručni izrađivač u roku 20 dana od dostave zaključka gradonačelnika o 
utvrđivanju konačnog prijedloga DPU zone užeg centra Ivanca. 

- Izmjene i dopune DPU zone užeg centra Ivanca izradit će stručni izrađivač u vidu 
uvezenog i ovjerenog elaborata sukladno propisima u roku 30 dana od dostave 
Odluke o donošenju Izmjena i dopuna DPU zone užeg centra Ivanca na 
Gradskom vijeću. 

 
 
 
X. ZABRANA I VRIJEME TRAJANJA ZABRANE IZDAVANJA AKATA KOJIMA SE 
ODOBRAVAJU ZAHVATI U PROSTORU ODNOSNO GRAĐENJE TIJEKOM IZRADE I 
DONOŠENJA IZMJENA I DOPUNA DETALJNOG PLANA UREĐENJA ZONE UŽEG 
CENTRA IVANCA 
 

Članak 12. 
 

Do donošenja Izmjena i dopuna DPU zone užeg centra Ivanca prilikom izdavanja akata 
kojim se odobravaju zahvati u prostoru, primjenjivat će se odredbe važećeg  DPU zone 
užeg centra Ivanca. 
 
 
 
XI. IZVORI FINANCIRANJA IZRADE IZMJENA I DOPUNA DETALJNOG PLANA 
UREĐENJA ZONE UŽEG CENTRA IVANCA 

 
Članak 13. 

 
Izrada Izmjena i dopuna DPU zone užeg centra Ivanca financirat će se sredstvima 
proračuna Grada Ivanca, sukladno članku 63. Zakona o prostornom uređenju. 
 
 
 
XII. ZAVRŠNE ODREDBE 
 

Članak 14. 

 
- Nositelj izrade dostavit će po jedan primjerak ove Odluke tijelima i osobama 

određenim posebnim propisima utvrđenim u članku 10. ove Odluke. Uz dostavu 
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Odluke uputit će se poziv za dostavu zahtjeva (podaci, planske smjernice i 
propisani dokumenti) za izradu Izmjena i dopuna DPU zone užeg centra Ivanca. 

- Rok za dostavu zahtjeva odnosno prijedloga određen je člankom 11. Odluke. 
Ukoliko tijela i osobe, određeni posebnim propisima ne dostave zahtjeve, 
odnosno prijedloge u određenom roku, smatrat će se da ih nema. U tom slučaju 
moraju se u izradi i donošenju Izmjena i dopuna Plana poštovati uvjeti koje za 
sadržaj prostornog plana određuju odgovarajuće važeći propisi i dokumenti. 

- Jedan primjerak ove Odluke dostavit će se Hrvatskom zavodu za prostorni 
razvoj. 

 
Članak 15. 

 
Ova Odluka stupa na snagu osmog dana od dana objave u Službenom vjesniku 
Varaždinske županije. 
 

 

 
 

TOČKA 17. 

Odluka o izradi I. izmjena i dopuna Detaljnog plana uređenja površine 

sportsko-rekreacijske namjene „Jezera“ u Ivancu 

 

Otvorena je rasprava. 

 

Tibor Surjak: Evo samo malo da se osvrnemo na ta Jezera u III. izmjeni i dopuni 

prostornog plana i uređenja Grada Ivanca, tamo se razmještaju već ceste, tu se planiraju 

ne znam kakav plan i program, stadioni, veli park – šuma iznad jezera. Ja ne znam tko je 

od vas zadnji put bio kod jezera. Evo ja sam bio neki dan, nakon nekoliko mjeseci, 

ponovo to nažalost više nije jezero. Ozbiljno to velim, idite pogledajte, prema tome se 

odnosi jako maćehinski, to nije park – šuma jezera, tamo treba 100.000,00 kuna, ali 

bagera, lopata, i malo to počistiti.  

 

Stanko Rožman: Pa mislim, nema tu što govoriti, ovo je konstatacija i vjerojatno se to u 

sklopu ove trim staze i ovoga ostaloga i upravo cilj toga je da se to područje malo uredi.  

 

Marina Držaić: Računamo s time da se vjerojatno to uredi jer ne može se na to sprave 

postavljati.  

 

Stanko Rožman: Karakteristika park – šume je da se malo proširi. A onda ćemo vidjeti 

što je tu moguće napraviti na zaštiti tog dijela. 

 

Tibor Surjak: Ukoliko padne tamo u to jezero dijete, u bilo koje, prvo kod izvora do ovog 

zadnje tu do ceste, ja mislim da mu leptospiroza ne gine ili kakav streptokok. Jer to je 

užas. Toliko o park – šumi jezera. 
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Marina Držaić: Istina. Ja bih samo rekla ponovo, Hrvatske vode, državno vlasništvo. 

Znači, državno vlasništvo pod upravljanjem Hrvatskih voda. 

 

Tibor Surjak: Svi znamo tko s time upravlja u Ivancu tako da ne moramo se zavaravati. 

 

Marina Držaić: U gruntovnim knjigama to nigdje ne piše. 

 

Tibor Surjak: Sve u redu, nema to veze uopće prema Ivancu.   

 

Nakon provedenog glasanja predsjednik Vijeća konstatira da je od 15 nazočnih vijećnika 

13 vijećnika glasovalo „za“ i 2 vijećnika „protiv“ te je s 13 glasova donijeta 

 

O D L U K A 
o izradi I. izmjena i dopuna 

Detaljnog plana uređenja površine 
sportsko-rekreacijske namjene „Jezera“ u Ivancu 

 
 

Članak 1. 

 
Donosi se Odluka o izradi I. Izmjena i dopuna Detaljnog plana uređenja površine 
sportsko-rekreacijske namjene „Jezera“ u Ivancu (u daljnjem tekstu: Plan).  

 
Članak 2. 

 
Odlukom se utvrđuje prava osnova za izradu i donošenje Plana, razlozi za donošenje 
Plana, obuhvat Plana, sažetu ocjenu stanja u obuhvatu Plana, ciljevi i programska 
polazišta Plana, popis dokumenata u skladu s kojima se utvrđuju zahtjevi za izradu 
Plana, način pribavljanja stručnih rješenja Plana, popis javnopravnih tijela koja daju 
zahtjeve za izradu Plana iz područja svog djelokruga te drugih sudionika korisnika 
prostora koji trebaju sudjelovati u izradi Plana, rokovi za izradu Plana te izvori 
financiranja. 
 
 
 
I. PRAVNA OSNOVA ZA IZRADU I DONOŠENJE I. IZMJENA I DOPUNA 
DETALJNOG PLANA UREĐENJA POVRŠINE SPORTSKO-REKREACIJSKE 
NAMJENE „JEZERA“ U IVANCU 
 

Članak 3. 
 

Izrada i donošenje I. Izmjena i dopuna Detaljnog plana uređenja površine sportsko-
rekreacijske namjene „Jezera“ u Ivancu temelji se na odredbi članka 86. Zakona o 
prostornom uređenju (''Narodne novine'' 153/13).  
 
I. Izmjene i dopune Detaljnog plana uređenja površine sportsko-rekreacijske namjene 
„Jezera“ u Ivancu, jednako tako, izrađuju se i u skladu s Pravilnikom o sadržaju, 
mjerilima kartografskih prikaza, obveznim prostornim pokazateljima i standardu 
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elaborata prostornih planova (''Narodne novine'' 106/98, 39/04, 45/04- ispravak i 
163/04). 
   
 
II. RAZLOZI ZA IZRADU IZMJENA I DOPUNA DETALJNOG PLANA UREĐENJA 
POVRŠINE SPORTSKO-REKREACIJSKE NAMJENE „JEZERA“ U IVANCU 

 
Članak 4. 

 
Razlozi za izradu i donošenje Izmjena i dopuna Detaljnog plana uređenja površine 
sportsko-rekreacijske namjene „Jezera“ u Ivancu su: 
 
- potreba definiranja novih prometnih rješenja 
- redefiniranje namjene površina na obuhvatu park šume iznad Jezera 
- izmjene u lokacijama pojedinih sadržaja planiranih Planom 
- korigiranje granica obuhvata Plana 
 
 
 
III. OBUHVAT IZMJENA I DOPUNA DETALJNOG PLANA UREĐENJA POVRŠINE 
SPORTSKO-REKREACIJSKE NAMJENE „JEZERA“ U IVANCU 

 
Članak 5. 

 
Obuhvat Izmjena i dopune DPU-a je izmjena grafičkog i tekstualnog dijela, u smislu 
korigiranja granica DPU-a, zbog korigiranja prometnih površina novog spoja ulica 
Jezerski put i Varaždinske ulice, redefiniranja namjene površina na obuhvatu park šume 
iznad Jezera, te s time povezanih potrebnih izmjena u lokacijama pojedinih sadržaja 
planiranih Planom. 
 
 
 
IV. OCJENA STANJA U OBUHVATU IZMJENA I DOPUNA DETALJNOG PLANA 
UREĐENJA POVRŠINE SPORTSKO-REKREACIJSKE NAMJENE „JEZERA“ U 
IVANCU 

 
Članak 6. 

 
Zbog potrebe drugačijeg načina uređenja prostora na dosadašnjoj lokaciji prometnice na 
spoju ulica Jezerski put i Varaždinske ulice potrebno je istu izmjestiti na način da se 
koristi odvojak Varaždinske ulice, te u skladu s novim rješenjima uskladiti lokacije 
pojedinih sadržaja planiranih Planom, kao što je lokacija stadiona, ostali sportski tereni, 
parkirališta i sl. 
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V. CILJEVI I PROGRAMSKA POLAZIŠTA IZMJENA I DOPUNA DETALJNOG PLANA 
UREĐENJA POVRŠINE SPORTSKO-REKREACIJSKE NAMJENE „JEZERA“ U 
IVANCU 

 
Članak 7. 

 
Ciljevi Izmjena i dopuna Detaljnog plana uređenja površine sportsko-rekreacijske 
namjene „Jezera“ u Ivancu su: 
 

- definirati nova prometna rješenja 
- redefinirati namjene površina na obuhvatu park šume iznad Jezera 
- izmjene u lokacijama pojedinih sadržaja planiranih Planom 
- korigirati granicu obuhvata Plana 

 
Programska polazišta Izmjena i dopuna Detaljnog plana uređenja površine sportsko-
rekreacijske namjene „Jezera“ u Ivancu  trebaju biti sukladni: 
 

- Strategiji i programu prostornog uređenja Republike Hrvatske, 
- Prostornom planu Varaždinske županije, 
- Prostorni plan uređenja Grada Ivanca 
- Urbanistički plan uređenja Ivanca 
- utemeljenim zahtjevima i primjedbama tijela i osoba određenim posebnim 

propisima. 
 
 
 
VI. POPIS SEKTORSKIH STRATEGIJA, PLANOVA, STUDIJA I DRUGIH 
DOKUMENATA PROPISANIH POSEBNIM ZAKONIMA KOJIMA, ODNOSNO U 
SKLADU S KOJIMA SE UTVRĐUJU ZAHTJEVI ZA IZRADU PLANA 
 

Članak 8. 

 
Za izradu Izmjena i dopuna DPU površine sportsko-rekreacijske namjene „Jezera“ u 
Ivancu nije utvrđena potreba izrade sektorskih strategija, planova, studija. U izradi Plana 
koristiti će se postojeće geodetske i katastarske podloge koje su korištene kod izrade 
zadnjih Izmjena i dopuna DPU površine sportsko-rekreacijske namjene „Jezera“ u 
Ivancu, kao i raspoložive digitalne ortofoto karte mjerila 1:5000 za područje Ivanca. Osim 
navedenog u izradi Plana koristiti će se sva raspoloživa dokumentacija prostora koju iz 
područja svog djelovanja osiguravaju javnopravna tijela. 
 
S obzirom na to da još nije donesena Uredba iz članka 64. Zakona o zaštiti okoliša, prije 
donošenja Odluke o izradi izmjena i dopuna Plana nije potrebno pribaviti  mišljenje 
sukladno posebnim zakonima kojima se uređuje zaštita okoliša i prirode, odnosno 
prethodno mišljenje o potrebi provedbe strateške procjene, sukladno obavijesti 
Ministarstva zaštite okoliša i prirode, KLASA: 351-02/14-04/16, URBROJ: 517-06-2-1-2-
14-2, od 6. veljače 2014. godine. 
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VII. NAČIN PRIBAVLJANJA STRUČNIH RJEŠENJA DETALJNOG PLANA 

 
Članak 9. 

 
Stručno rješenje izraditi će ovlašteni stručni izrađivač, u suradnji s nositeljem izrade – 
Upravnim odjelom za urbanizam, komunalne poslove i zaštitu okoliša Grada Ivanca. 
 
 
 
VIII. POPIS JAVNOPRAVNIH TIJELA ODREĐENIH POSEBNIM PROPISIMA KOJA 
DAJU ZAHTJEVE ZA IZRADU PLANA TE DRUGIH SUDIONIKA KORISNIKA 
PROSTORA KOJI TREBAJU SUDJELOVATI U IZRADI PLANA 
 

Članak 10. 

 
Popis tijela i osoba određenih posebnim propisima, koja daju zahtjeve (podatke, 
smjernice i propisane dokumente) za izradu DPU površine sportsko-rekreacijske 
namjene „Jezera“ u Ivancu iz područja svog djelokruga: 
 

- Ministarstvo poljoprivrede, Ulica grada Vukovara 78, 10000 Zagreb 
- Ministarstvo kulture, Uprava za zaštitu kulturne baštine, Konzervatorski odjel u 

Varaždinu, Gundulićeva 2, 42000 Varaždin 
- Ministarstvo zaštite okoliša i prirode, Uprava za zaštitu prirode, Zagreb 
- Ministarstvo unutarnjih poslova, Ulica grada Vukovara 33, 10000 Zagreb 
- Hrvatska agencija za poštu i elektroničke telekomunikacije, Ulica Roberta 

Frangeša Mihanovića 9, 10000 Zagreb, 
- Državna uprava za zaštitu i spašavanje, Područni ured za zaštitu i spašavanje 

Varaždin, Kratka 1, 42000 Varaždin, 
- Županijska uprava za ceste Varaždin, Gajeva 2, 42000 Varaždin 
- HEP Operator distribucijskog sustava d.o.o., Sektor za investicije i izgradnju, ul. 

Grada Vukovara 37, 10000 Zagreb  
- HEP Operator distribucijskog sustava d.o.o., DP Elektra Varaždin, Kratka 3, 

42000 Varaždin  
- Hrvatske vode, Vodnogospodarski odsjek Varaždin, Međimurska 26b, 42000 

Varaždin 
- Vodnogospodarska ispostava za slivno područje „Plitvica – Bednja“, Međimurska 

26b, 42000 Varaždin 
- Javna ustanova za upravljanje zaštićenim prirodnim vrijednostima na području 

Varaždinske županije, Kratka 1, 42000 Varaždin 
- Varaždinska županija, Županijski zavod za prostorno uređenje Varaždinske 

županije, Mali plac 1a, 42000 Varaždin 
- Ivkom d.d. Ivanec, Vladimira Nazora 96 b, 42240 Ivanec 
- Ivkom-vode d.o.o. Ivanec, Vladimira Nazora 96 b, 42240 Ivanec 
- Ured državne uprave u Varaždinskoj županiji, Služba za gospodarstvo, S. Vraza 

4, 42000 Varaždin, 
 
Ako se tijekom izrade Plana ukaže potreba, u postupak izrade uključiti će se i drugi 
sudionici. 
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IX. ROK ZA IZRADU IZMJENA I DOPUNA DETALJNOG PLANA UREĐENJA 
POVRŠINE SPORTSKO-REKREACIJSKE NAMJENE „JEZERA“ U IVANCU 
ODNOSNO NJEGOVIH POJEDINIH FAZA I ROK ZA PRIPREMU ZAHTJEVA ZA 
IZRADU IZMJENA I DOPUNA DETALJNOG PLANA UREĐENJA POVRŠINE 
SPORTSKO-REKREACIJSKE NAMJENE „JEZERA“ U IVANCU OD STRANE  
TIJELA I OSOBA ODREĐENIH POSEBNIM PROPISIMA 
 

Članak 11. 

 
Utvrđuje se sljedeći osnovni tijek aktivnosti u izradi i donošenju Izmjena i dopuna DPU 
površine sportsko-rekreacijske namjene „Jezera“ u Ivancu nakon objave i stupanja na 
snagu ove Odluke: 
 
 
 

- Nositelj izrade će sukladno članku 90.  Zakona, nakon objave dostaviti Odluku o 
izradi Izmjena i dopuna DPU površine sportsko-rekreacijske namjene „Jezera“ u 
Ivancu svim tijelima i osobama iz članka 10. ove Odluke s pozivom da mu u roku 
od 15 dana dostave zahtjeve (podaci, planske smjernice i propisani dokumenti) 
za izradu plana. Ukoliko pozvana tijela i osobe ne dostave zahtjeve u tom roku, 
smatrat će se da ih nemaju. U tom slučaju pri izradi i donošenju Izmjena i dopuna 
DPU površine sportsko-rekreacijske namjene „Jezera“ u Ivancu moraju se 
poštivati uvjeti koje za tu vrsta prostornog plana utvrđuju odgovarajući važeći 
propisi i dokumenti. 

- Prijedlog Izmjena i dopuna DPU površine sportsko-rekreacijske namjene „Jezera“ 
u Ivancu za javnu raspravu izraditi će stručni izrađivač u roku 30 radnih dana od 
dana dostave zaprimljenih zahtjeva javnopravnih tijela 

- Prijedlog Izmjena i dopuna DPU površine sportsko-rekreacijske namjene „Jezera“ 
u Ivancu za javnu raspravu izradit će stručni izrađivač u roku 15 dana od dana 
dostave od strane nositelja zaključkom o utvrđivanju prijedloga Izmjena i dopuna 
DPU površine sportsko-rekreacijske namjene „Jezera“ u Ivancu za javnu 
raspravu. 

- Javni uvid trajati će 8 dana 
- Nacrt konačnog prijedloga Izmjena i dopuna DPU površine sportsko-rekreacijske 

namjene „Jezera“ u Ivancu u suradnji nositelja i stručnog izrađivača u roku 30 
dana od dana dostave zaključka o prihvaćenim očitovanjima, mišljenjima, 
primjedbama i prijedlozima u vidu izvješća o provedenoj javnoj raspravi. 

- Konačni prijedlog Izmjena i dopuna DPU površine sportsko-rekreacijske namjene 
„Jezera“ u Ivancu izradit će stručni izrađivač u roku 20 dana od dostave zaključka 
gradonačelnika o utvrđivanju konačnog prijedloga DPU površine sportsko-
rekreacijske namjene „Jezera“ u Ivancu. 

- Izmjene i dopune DPU površine sportsko-rekreacijske namjene „Jezera“ u Ivancu  
izradit će stručni izrađivač u vidu uvezenog i ovjerenog elaborata sukladno 
propisima u roku 30 dana od dostave Odluke o donošenju Izmjena i dopuna DPU 
površine sportsko-rekreacijske namjene „Jezera“ u Ivancu na Gradskom vijeću. 
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X. ZABRANA I VRIJEME TRAJANJA ZABRANE IZDAVANJA AKATA KOJIMA SE 
ODOBRAVAJU ZAHVATI U PROSTORU ODNOSNO GRAĐENJE TIJEKOM IZRADE I 
DONOŠENJA IZMJENA I DOPUNA DETALJNOG PLANA UREĐENJA POVRŠINE 
SPORTSKO-REKREACIJSKE NAMJENE „JEZERA“ U IVANCU 

 
Članak 12. 

 

Do donošenja Izmjena i dopuna DPU površine sportsko-rekreacijske namjene „Jezera“ u 
Ivancu prilikom izdavanja akata kojim se odobravaju zahvati u prostoru, primjenjivat će 
se odredbe važećeg  DPU površine sportsko-rekreacijske namjene „Jezera“ u Ivancu. 
 
 
 
XI. IZVORI FINANCIRANJA IZRADE IZMJENA I DOPUNA DETALJNOG PLANA 
UREĐENJA POVRŠINE SPORTSKO-REKREACIJSKE NAMJENE „JEZERA“ U 
IVANCU 
 

Članak 13. 

 
Izrada Izmjena i dopuna DPU površine sportsko-rekreacijske namjene „Jezera“ u Ivancu 
financirat će se sredstvima proračuna Grada Ivanca, sukladno članku 63. Zakona o 
prostornom uređenju. 
 
 
 
XII. ZAVRŠNE ODREDBE 
 

Članak 14. 

 
- Nositelj izrade dostavit će po jedan primjerak ove Odluke tijelima i osobama 

određenim posebnim propisima utvrđenim u članku 10. ove Odluke. Uz dostavu 
Odluke uputit će se poziv za dostavu zahtjeva (podaci, planske smjernice i 
propisani dokumenti) za izradu Izmjena i dopuna DPU površine sportsko-
rekreacijske namjene „Jezera“ u Ivancu. 

- Rok za dostavu zahtjeva odnosno prijedloga određen je člankom 11. Odluke. 
Ukoliko tijela i osobe, određeni posebnim propisima ne dostave zahtjeve, 
odnosno prijedloge u određenom roku, smatrat će se da ih nema. U tom slučaju 
moraju se u izradi i donošenju Izmjena i dopuna Plana poštovati uvjeti koje za 
sadržaj prostornog plana određuju odgovarajuće važeći propisi i dokumenti. 

- Jedan primjerak ove Odluke dostavit će se Hrvatskom zavodu za prostorni 
razvoj. 

 
Članak 15. 

 
Ova Odluka stupa na snagu osmog dana od dana objave u Službenom vjesniku 
Varaždinske županije. 
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TOČKA 18. 

Odluka o proširenju gradskog groblja u Ivancu 

 

Otvorena je rasprava. 

 

Nitko se nije javio za raspravu. 

 

Nakon provedenog glasanja predsjednik Vijeća konstatira da je svih 15 nazočnih 

vijećnika glasovalo „za“ te je jednoglasno donijeta 

 
ODLUKA 

o proširenju gradskog groblja u Ivancu 

 
 

Članak 1. 
 

Ovom Odlukom utvrđuje se potreba proširenja gradskog groblja u Ivancu 
izgradnjom parcela 1., 3. i 5. novog polja 3, na kčbr. 12935, 12933, 12932 i 12931 k.o. 
Ivanec, u skladu sa grafičkim prikazom iz Izvedbenog arhitektonskog projekta, KLASA: 
363-01/10-01/37, URBROJ: 2186/012-03/023-10-3, broj tehničkog dnevnika 09/10, 
izrađenog po Studio Nexar d.o.o., Zagreb, koji je sastavni dio ove Odluke. 

Cjelokupno polje 3 izgradit će se prema Izvedbenom arhitektonskom projektu, 
KLASA: 363-01/10-01/37, URBROJ: 2186/012-03/023-10-3, broj tehničkog dnevnika 
09/10, izrađenom po Studio Nexar d.o.o., Zagreb. 

 
Članak 2. 

 
Sredstva od prodaje grobnih mjesta prikuplja Uprava groblja, tvrtka Ivkom d.d. 

Ivanec, i koristi se namjenski za izgradnju novog polja iz prethodnog članka ove Odluke. 
 

Članak 3. 
 

Uprava groblja, tvrtka Ivkom d.d. Ivanec, dostaviti će jednom godišnje evidenciju 
prikupljenih i utrošenih sredstava nadležnom upravnom odjelu Grada Ivanca. 

 
Članak 4. 

 
Ova Odluka stupa na snagu osmog dana od dana objave u Službenom Vjesniku 

Varaždinske županije. 
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TOČKA 19. 

Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o plaći i drugim pravima 

gradonačelnika, zamjenika gradonačelnika iz radnog odnosa, te zamjenika 

gradonačelnika koji dužnost obnašaju bez zasnivanja radnog odnosa 

 

Otvorena je rasprava. 

 

Nitko se nije javio za raspravu. 

 

Nakon provedenog glasanja predsjednik Vijeća konstatira da je svih 15 nazočnih 

vijećnika glasovalo „za“ te je jednoglasno donijeta 

 

 
O D L U K A 

o izmjenama i dopunama Odluke 
o plaći i drugim pravima gradonačelnika, 

zamjenika gradonačelnika iz radnog odnosa, te zamjenika gradonačelnika 
koji dužnost obnašaju bez zasnivanja radnog odnosa 

 
Članak 1. 

 
U Odluci o plaćama i drugim pravima gradonačelnika, zamjenika gradonačelnika, 

te zamjenika gradonačelnika koji dužnost obnašaju bez zasnivanja radnog odnosa 
(„Službeni vjesnik varaždinske županije“ br. 27/10 i 58/14)  članak 4. mijenja se i glasi: 

 
“ Osnovica za obračun plaće gradonačelnika i zamjenika gradonačelnika je 

osnovica za izračun plaće državnih dužnosnika, prema propisima kojima se uređuju 
obveze i prava državnih dužnosnika.“ 
 
 

Članak 2. 
 

Članak 5. mijenja se i glasi: 
 

“Koeficijenti iz članka 1. ove Odluke iznose: 
 

- za obračun plaće gradonačelnika  –  4,60 
- za obračun plaće zamjenika gradonačelnika  –  3,80. 

 
Dužnosnicima kada odlaze na službeni put za potrebe Grada pripada naknada  stvarnih 
prijevoznih troškova i troškova noćenja, te dnevnice za službeno putovanje u visini 
neoporezivog iznosa propisanog odredbama Zakona o porezu na dohodak.“ 
 
 

Članak 3. 
 

Članak 6. briše se. 
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Dosadašnji članci 7., 8.,  9., 10. i 11. postaju članci 6., 7., 8.,  9. i 10. 

 
Članak 4. 

Članak 8., koji je postao članak 7., mijenja se i glasi:  

„Bruto naknada za zamjenike gradonačelnika koji dužnost obavljaju bez 
zasnivanja radnog odnosa čini umnožak koeficijenta 1,30 i osnovice za obračun plaće iz 
članka 1. ove Odluke.“  

Članak 5. 
 

Ova Odluka stupa na snagu osam dana po objavi u Službenom vjesniku 
Varaždinske županije. 
 
 

 
 

TOČKA 20. 

Odluka o ukidanju svojstva javnog dobra na kčbr. 428/1, k.o. Ivanec 

 

Otvorena je rasprava. 

 

Nitko se nije javio za raspravu. 

 

Nakon provedenog glasanja predsjednik Vijeća konstatira da je svih 15 nazočnih 

vijećnika glasovalo „za“ te je jednoglasno donijeta 

 

O D L U K A 

 

članak 1. 

 

          Ovom Odlukom utvrđuje ukidanje svojstva javnog dobra u općoj uporabi – 

nerazvrstana cesta Grada Ivanca, na kčbr. 428/1  k.o. Ivanec, površine 248 m2,  upisane 

u z.k.ul.br. 13354 za k.o. Ivanec, sve  sukladno Prijavnom listu za kčbr. 428/1 i 426/2 k.o. 

Ivanec  radi formiranja građevinskih  parcela. 

 

članak 2. 

 

                Utvrđuje se da je trajno prestala potreba za korištenjem nekretnine iz 
prethodnog članka ove Odluke kao javnog dobra u općoj uporabi – nerazvrstana cesta, 
te se ista isključuje iz opće uporabe. 
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članak 3. 

 

        Temeljem ove Odluke Općinski sud u Varaždinu, Stalna služba u Ivancu,  

Zemljišno-knjižni odjel izvršit će brisanje statusa javnog dobra u općoj uporabi – 

nerazvrstana cesta, na nekretnini  navedenoj u članku 1. ove Odluke, te će izvršiti upis 

prava vlasništva u korist: Grad Ivanec, Ivanec, Trg hrvatskih ivanovaca 9b; OIB 

84121580205. 

 

članak 4. 

 

       Ovom Odlukom stavlja se van snage Odluke o ukidanju svojstva javnog dobra, 

KLASA: 943-01/14-01/07., URBROJ: 2186/012-02/15-02-5, od 12. svibnja 2015. godine. 

        Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja. 

 

 
 

TOČKA 21. 

Zaključak o rješavanju imovinsko-pravnih odnosa na kčbr. 474/3, 474/5, 

474/7 k.o. Ivanec 

 

Otvorena je rasprava. 

 

Nitko se nije javio za raspravu. 

 

Nakon provedenog glasanja predsjednik Vijeća konstatira da je svih 15 nazočnih 

vijećnika glasovalo „za“ te je jednoglasno donijet 

 

 

ZAKLJUČAK 
 

1. U zemljišnim knjigama Općinskog suda u Varaždinu, u zemljišno knjižnom ulošku 

br. 4700 za k.o. Ivanec,  nekretnine označena kao kčbr. 474/3, 474/5, 474/7, u 

naravi garaže, upisane su kao vlasništvo Grada Ivanca, temeljem Odluke 

Komisije o rješavanju sporova o pravima gradova, općina i županija Vlade 

Republike Hrvatske, budući da su nekretnine u vrijeme donošenja odluke 1995. 

godine imale status društvenog, a ne privatnog vlasništva. 

 

2. Gradu Ivancu, posjednici nekretnina iz točke I. ovog Zaključka obratili su se sa 

zamolbom za izdavanje tabularne isprave temeljem koje bi u zemljišnim knjigama 

izvršili uknjižbu prava vlasništva ne nekretninama i to: 

 474/5 – Biškup Josip, Ivanec, Đure Arnolda 1, koji je nekretninu stekao 

kupnjom od prethodnih vlasnika 

 474/7 – Ljubomir Brković, Ivanec, Varaždinska 1, koji je nekretninu stekao 

kupnjom od prethodnog vlasnika 
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 474/3 – Slava Roc, Ivanec, varaždinska 3, koji je nekretninu stekao 

kupnjom od prethodnog vlasnika 

 
3. U postupku tužbe za utvrđenje prava vlasništva i trpljenje upisa nekretnina koji se 

vodi kod Općinskog suda u Varaždinu, Stalna služba u Ivancu, kojom tužbom su 

ustali tužitelji navedeni u točki 2. ovog Zaključka, tužitelji dokazuju da su u 

nesmetanom posjedu i vlasništvu navedenih nekretnina temeljem naprijed 

navedenih kupoprodajnih ugovora.  

 
4. Obzirom na činjenicu, da su naknadno utvrđene činjenice da je Skupština općine 

Ivanec, u razdoblju od 1963.-1969., navedeno zemljište dala na korištenje 

fizičkim osobama s namjerom izgradnje garaža u određenom roku, iz čega 

proizlazi da postoji temelj za zaključenje vansudske nagodbe, temeljem kojeg će 

se osobe iz točke 2. ovog Zaključka upisati kao vlasnici na nekretninama kako su 

navedene u istoj točki ovog Zaključka, s obavezom da svaka strana snosi svoje 

sudske troškove. 

Zaključenjem nagodbe  usklađuje se zemljišnoknjižno stanje sa stvarnim 
stanjem. 

 
5. Ovim  Zaključkom Gradsko vijeće Ivanec daje suglasnost Gradonačelniku Ivanca 

za zaključenje vansudske nagodbe u smislu iz prethodne točke ovog Zaključka. 

 
 

Sve točke dnevnog reda su obrađene i predsjednik zaključuje rad sjednice. 

 

Dovršeno u 21,08 sati. 

 

 

ZAPISNIK IZRADILA:     PREDSJEDNIK GRADSKOG 

Snježana Canjuga     VIJEĆA GRADA IVANCA: 

       Edo Rajh, dipl.oec. 


